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Naslednja številka Izide predvidoma v petek, 14. decembra 2012. 
Redakcijo zaključujemo 7 dni prej oz. ob zasedbi prostih kapacitet.

Željko Mevželj
Eden izmed prvih Trebanj- 
cev, ki je (s skupino Rendez 
Vous) občutil soj medijskih 
luči in slavo. Za Cajtng je 
spregovoril o tistih časih, 
kakor tudi o sedanjosti.

jan Gričar
20-letni Trebanjec je se 
kot edini Evropejec ude
ležil tekmovanja saksofo
nistov v Ameriki. Izmed 
40. tekmovalcev je zasedel 
odlično 2. mesto.

Uroš Zakrajšek
Mirnčan, ki zadnja leta živi 
v Mokronogu, igra poker. 
Tisti, ta pravi poker, za 
pravi denar. Preko spleta, 
proti celemu svetu. Zaen
krat je kar uspešen ...

JVatCednja Številka Izide
14. decemfoia 2012!

V
totalTV
DIGITALNA SATELITSKA TV

DZ3B
DIGITALNA ZEMELJSKA TV 

Mpeg-4

ANTENE MARKO GERDEN d.o.o.
Marko Gerden 
Stari trg 43, 8210 Trebnje 
041/723-532

Jasna Kranjc s.p.

Kompletna nega 
za vašega psa

AKCIJA:
Ker so v zimskem času 
kužki izpostavljeni 
zimskim razmeram, 
(sol, pesek,...) so 
potrebni rednejše 
nege, zato vam pri 
poročilu kompletne 
nege vašega kužka 
s tem kuponom 
nudimo 10% popusta!

NAROČILA: 
040122 004

Pasji salon Ajša, 
Tomšičeva 4, Trebnje 
Tel: 040122 004 
www.pasjisalonajsa.com

UZA SI TO ZASLUZI
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Bi z večjim preto
kom Temenice Poni
kve res »plavale«?

Bralec nam je omenil, da se Temenico ne 
izplača urejati (globiti strugo, očistiti oz. 
poširiti bregove), niti to ni možno, ker da 
bi na račun tega bil pretok Temenice večji, 
na Ponikvah, kjer Temenica ponikne, pa bi 
posledično pribrzelo toliko vode hkrati, da 
ponor le-te ne bi mogel požreti. Ponikve bi, 
kot trdi bralec - plavale! Pa to zdrži? Pogo
vorili smo se s poznavalcem te stroke Jan
kom Zakrajškom, našim sokrajanom, tudi 
občinskim svetnikom, sicer pa univerzite
tnim diplomiranim inženirjem vodarstva 
in komunalnega inženirstva, zaposlenim na 
Inštitutu za vode RS.

Če bi očistili Temenico (bregove) in po
globili njeno strugo, bi bil pretok vode večji,

kar pa na Ponikvah ponikalnica 
ne bi mogla požirati in bi Poni
kve plavale. Drži ali ne drži?

»Pretok večji? Zakaj le, pretok 
je enak ne glede na strugo, kolikor 
vode pač je v strugi, jo je, ne glede 
na velikost struge. Ponikve plavale?
Tega še nisem slišal. Ne, to se v tre
nutni situaciji Temenice, ne more 
zgoditi. Temenica seveda ob visokih 
vodah poplavlja na običajnih me
stih, ki so prebivalcem bolj ali manj 
znana. Kar se pa tiče glavnega po
nora (mesto na kraških tleh, kjer 
Temenica ponikne, izgine s površ
ja), bi povedal sledeče: kdor je že bil 
tukaj, dobro ve, da ob visokih vodah J 
glavni ponor Temenice na Ponikvah | 
že sedaj ne more požirati vse vode, 
vendar to ne predstavlja večjih težav, saj se del 
te vode prelije v strugo, ki je običajno suha. Ta 
voda potem postopoma panika v več ponorih, ki 

sledijo. Tu se sicer voda razlije, ven
dar ne ogroža prebivalstva, saj gre 
tu pretežno za območje travnikov in 
njiv. Toliko glede ekstrema - popla
vljanja.«

Ali drugače...
»Kota nadmorske višine Ponikev 

(kjer je prisotno prebivalstvo) je 
malce višja kot kota, kje voda pani
ka (pri ponoru), zato se v primeru, 
ko ponikalnica ne more požirati vse 
vode, le-ta prelije dolvodno naprej 
od ponora, kjer je kota terena niž
ja. Bi pa omenil še tole. Glavni tok 
reke Temenice ob običajnih vsako
dnevnih pretokih, pogosto sploh ne

doseže glavnega ponora, 
voda namreč na prepustni 
podlagi pod zemljo izgine 
že prej.«

Ponikve torej ne bi 
plavale, če se Temenica 
uredi. Kaj pa bi se sploh 
zgodilo, če bi poglobili 
strugo?

»V tem primeru se lahko 
zgodi, da bi voda v strugi 
izginila še prej. Ni pa nuj
no. Pri tem je potrebno 
biti previden, saj vemo, da 
Temenica teče po kraških 
tleh. Ko pride do prepu
stnega terena, izgine pod 
zemljo. Sčasoma se na dnu 
struge nabira plast oz. ma

terial, ki je bolj gladek in neprepusten. Če bi se 
ta vrhnja plast pri posegih v strugi Temenice od
stranila, se prav lahko zgodi, da bi voda še prej 
izginila pod zemljo.«

Ali se da v petih stavkih povedati - kaj bi 
bilo potrebno storiti za Temenico takoj in 
kaj recimo v 5 letih???

»Kaj bi bilo potrebno s Temenico narediti v 
nekem doglednem času, je težko govoriti na pa
met. Potrebna bi bila analiza obremenitev, torej 
analiza obstoječega stanja in na podlagi tega 
določiti ukrepe za izboljšanje stanja. Upravljanje 
porečja Temenice mora biti celovito, ne pa pose
gati v strugo samo na posameznem delu. Treba 
je vedeti, da vsak poseg v strugi ali obrežnem 
pasu, povzroči spremembo nekje drugje na sami 
Temenici (dolvodno ali gorvodno).

O, ti nesrečna Temenica. Ti naš ponos! 
Lepa si, le v napačnih krajih se viješ! (CSJ

Inženir vodarstva in komu
nalnega inženirstva, zabgslen 

na Inštitutu za vfljje RS
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DWai JMm VWVIV S.p.

TRGOVINA-HITRI SERVIS-VULKANIZERSTVO-AVTOOPTIKA-AVTOPRALNICA

www.vulkanizecstvo.si • e-pošta: bostjan.vovk@siol.net
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PREDELAVA 
VOZIL NA PLIN

SERVIS VOZIL

PRODAJA 
MOTORNIH KOLES

TRGOVINA

NA ZALOGI VELIKA IZBIRA 
KOVINSKIH PLATIŠČ

za vsa vozila 
Renault, Peugeot, 

■ Volkswagen, Audi,
'51 Mercedes

^com, mm nmimo AVfOOPTIKA AVTOPRALNICA

n i.

TREBNJE
Avtopralnica: 8-18, sob 8-15, ned 8-12 (ob nedeljah v primeru slabega vremena zaprto!)
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L TzLararna

ForTunara
t r e b n j e

ODKUP ZLATA 
IN SREBRA

Odkupujemo vse zlote 
in srebrne izdelke 
(star nakit, lomljeno zlato, 
naložbene ploščice, kovance, 
staro zobno zlato).

z l a t a r n a

ForTunara
t r e b n j e

DELOVNI ČAS:
Pon - Pet: 9.00 -18.00 
Sobota : 8.00 - 13.00

Čas je, da staro zlato 
zamenjate za NOVO

07/ 30 45 722

Gubčeva cesta 35a, Trebnje

Po hudi bolezni 
moža sta svoj ko
šček sreče pod son
cem našla v Šmavru

Alojz Kastelic, Logarjev Lojz, se je rodil 
20. julija 1938 v Logu pri Sela Šumberku, 
kjer je preživel tudi svojo mladost. Bil je če
trti izmed desetih otrok, živeli so na veliki 
kmetiji. Osnovno šolo je obiskoval v Sela 
Šumberku, srednjo, po vojaščini, pa v Lju
bljani. Ob delu je doštudiral za delovodjo, 
zaposlil se je v Avtoobnovi. Nekega dne se 
je, takrat je imel 23 let, odpravil na ples, na 
Ljubljanski grad. Tam je spoznal Lazarjevo 
Slavko in jo zaprosil za ples. Po enem letu 
sta se vzela.

Lazarjeva Slavka se je rodila 10. maja 1940 
na Vrhtrebnjem. Od prvega leta starosti dalje 
je živela pri starih starših na Repčah, kjer je v 
bistvu preživela tudi vso svojo mladost. Osnov
no šolo je obiskovala v Trebnjem, potem pa pri 
rosnih 16-tih letih šla s trebuhom za kruhom. 
Pot jo je zanesla v Ljubljano, kjer se je najprej 
zaposlila kot prodajalka, nato pa seje za preži
vetje ukvarjala z drugimi priložnostnimi deli 
- v Blaznikov! tiskarni, kot strežnica v bolnici, 
itd. Nekega dne je 21-letnica zašla na Ljubljan
ski grad, kjer se je plesalo. Tam je spoznala Lo
garjevega Lojza, ki jo je prosil za ples. Po enem 
letu sta se vzela.

Logarjev Alojz in Lazarjeva Slavka, oba danes 
Kastelic, še dandanes živita skupno življenje. In 
to na rodni grudi, v Šmavru. Te dni, natančne
je 10. novembra 2012, bosta praznovala že 50.

obletnico poroke - zlato poroko. Ob tej prilo
žnosti smo ju, na pobudo nečaka Darka Kaste
lica iz Trebnjega, obiskali na njunem domu in 
pokramljali.

Alojz in Slavka sta skupno življenje, on pri 
24-tih, ona pri 22-tih letih, zaživela v Ljublja
ni, natančneje na Kodeljevem. V zakonu sta se 
jima rodila dva sinova. Mlajši Igor živi v Gro- 
suplju [Trebanjci ga poznamo tudi kot nadvse 
uspešnega direktorja podjetja Rem d.o.o.), sta
rejši sin Slavko pa v Ljublja
ni. Medtem, ko je Slavka »za 
kruh« služila kot prodajalka 
časopisov v Delovi trafiki, je 
Alojz družino preživljal kot 
vodja servisa takratne Av- 
toobnove, kasnejšega Avto- 
commerca. Od leta 1962, ko 
sta se vzela, pa do leta 1991, 
sta živela lepo življenje, prav 
nič nima ni manjkalo, takrat 
pa se je zgodila prelomnica.
Alojz je hudo zbolel za ra
kom na želodcu. Operirali 
so ga, a se takrat še niti pod 
razno ni vedelo, kako bo z 
njim. Zdravnik mu je sveto
val, naj gre, če želi še živeti, 
iz Ljubljane. Na deželo.

Ker sta Alojz in Slavka že daljnega leta 1976 
v Šmavru kupila zidanico, katero sta do tedaj 
uporabljala le za »vikendaške« izlete, sta se od
ločila, da zidanico preuredita v bivalni objekt. 
Upoštevala sta namreč zdravnikov nasvet in 
se preselila - na deželo. Od operacije dalje je bil 
Alojz pol leta na bolniški, s 1. januarjem 1992 
pa se je upokojil, zato je lahko šel na deželo 
brez omejitev. Slavka je že leta 1990 napolnila 
35 let delovne dobe, zato je morala za odhod

v pokoj (leta 1991) eno leto dokupiti. Tako je 
tudi storila in »Ljubljančana« sta se preselila 
na Dolenjsko.

Tu sta zaživela povsem novo življenje. Ti
sto pravo. Življenje, za katero se izplača živeti. 
Tako je videti tudi iz njiju, to sta potrdila tudi 
sama. Slavka in Alojz skupaj preživljata sle
herno minuto, en drugemu pomagata. Načelo
ma bi naj ona skrbela za gospodinjstvo, on pa 
za ostalo, pa še zdaleč ni tako. Oba delata vse.

Ukvarjata se z vinogradom (400 trt), sadovnja
kom (jabolka, hruške, kivi, kaki, fige, marelice, 
breskve, slive) in vrtičkarstvom. Pa to še ni vse, 
na svoji zemlji gostita številne živali - lovskega 
psa, muce, kokoši in celo ovce, od letos pa tudi 
čebele. Dela jima tako ne primanjkuje, a vse to 
imata tako lepo urejeno, kot bi imela 10 zapo
slenih. Ko pridejo na obisk vnučki, pa vse delo 
počaka, kajti oni so vedno na prvem mestu.

Cajtng 169 • 16. november 2012 Cajtng • prvi trebanjski mesečni tiskani medij



Izber! pravilno, 
zapleši v Plesni šoii ART

Pa se sploh kdaj ločita? Redko, toda se. Kljub 
temu, da sta ves čas skupaj, da se pogovarjata, 
da skupaj ustvarjata, delita lepe in slabe tre
nutke, ima Alojz svoj »ventil«, kjer so sprosti, je 
navdušen lovec, z dušo in srcem v LD Dobrnič. 
Je tudi eden izmed najstarejših članov. Pravi, da 
ima svoje lovske kolege resnično rad, hkra
ti pa je vesel in ponosen, ker čuti, da ga lovci 
spoštujejo. Pa kako ga ne bi, saj ima prav vsa 
odlikovanja, ki jih lahko lovec dobi v Sloveniji.

Ko ga povprašamo, kako lahko ustreli ži
vali, če je tak ljubitelj le-teh, odgovori: »Saj za
dnje čase ne streljam več. Grem na lov s kolegi, 
streljam pa že dolgo časa ne več«, pravi, nato pa 
pojasni, kako je sploh začel z lovom: »Za lov me 
je v bistvu navdušil oče. Ko je on ujel neko žival, 
sem bil nad ulovom navdušen. Sčasoma sem tudi 
sam poskusil srečo in ko mi je to uspelo, me je 
prevzela tista lovska strast. Danes, kot sem rekel, 
ne streljam več«.

Še toliko tega smo izvedeli pri Slavki in Aloj

zu, da bi lahko napisali knji
go. Tako pomembnih, kot tudi 
manj pomembnih stvari. A za 
njiju ima vsak dogodek svoj 
čar, vsak nosi svoje sporočilo, 
vsak je po svoje zaznamo
val del njunega življenja. 
Omenimo le nekaj zanimivo
sti ... Recimo to, da je Alojz v 
vojski naredil vse izpite, le za 
avtobus ne, po poškodbi oče
sa v službi pa so mu pobrali 
prav vse, sedaj ga ima le za 
osebni avtomobil. Ali pa - da 
vozi že deveto Škodo, ker je 
s Škodami pač zadovoljen ... 
Ali pa - da je pred boleznijo 
kar 34 let kadil, od operacije 
naprej pa ne kadi več, kakor 

tudi več ne uživa žganih pijač. In da mora po 
operaciji zelo paziti kaj poje in popije. Rad 
ima svinjino, čevapčiče, a lahko tega poje zgolj 
za potešitev želje ... Ali pa - 
da izredno spoštuje te kraje, 
vse te dobre ljudi in da želita 
biti oba z ženo pokopana tu, 
v Trebnjem ... Ali pa - da se je 
zelo dobro razumel z »župa
nom« Perparjem (v bistvu 
gre za nekdanjega predsedni
ka KS Svetinja] ... Ali pa - da 
je od 10-tih otrok, kolikor jih 
je bilo, živih še osem bratov 
in sester. Pokojna sta le naj
starejša sestra, ki je umrla 
za rakom na slinavki in 
najmlajši brat, ki je tragično 
preminil v prometni nesreči 
... Ali pa - da zelo rad bere

Cajtng, zato je prav vesel, da bo enkrat tudi on 
v njem ... In še kar nekaj tega. Pa pustimo še kaj 
za drugo priložnost! Če pa boste obiskali Alojza 
in Slavko sami, pa vam bosta rade volje poveda
la še veliko tega.

Za konec se obregnemo še ob prihajajočo 50- 
obletnico poroke, zlato poroko. Se bo dogajalo 
kaj posebnega? »Ne bomo praznovali na veliko. 
K nam bomo povabili prijatelje iz bližnje oko
lice, Repčane, vse tiste, ki so nam pomagali. Mi 
pa njim. Veste, tako zelo dobro se razumemo vsa 
ta leta, da je to najmanj, kar lahko narediva za 
njih«, še veselo, zadovoljno in ponosno pove
sta Slavka in Alojz in še enkrat več občutimo, 
kako lepo jima je, kako lepo živita, kako rada 
se imata, kako sta srečna na tem koščku zemlje, 
pod tem soncem.

Ko taka dva rečeta, da si želita le zdravja, 
jima povsem verjamemo. Drugo imata namreč 
vse. Ko bi le bilo pri vseh ljudem na tem svetu 
tako ... Še na mnoga leta, Slavka in Alojz! (gs)
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Zavarovalniško zastopanje

%
LEON ROJC s.p.

“OBVEZNO AVTOMOBILSKO 
ZAVAROVANJE,,

GODNOST,,

66 do
3U2.2012 DODATNA U

NAJHITREJE 
DO BONUSA
- odim® do g

bonusa v štirih letih
popust za mlade

družine (otrok do 6 let)

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026

VETEKS

Industrijska prodajalna 
hišnega tekstila

Obiščite nas na Gubčevi cesti 7A (za gostilno Pavlin) v Trebnjem 
Del. čas: pon - pet 9h - 17h, sobota 8h - 12h; Tel.: 05 99 52175

■■

AKCIJA MESECA:
• jogi rjuhe flanela -10% ugodneje

• nova kolekcija saten posteljnine

• velika izbira brisač iz bambusa

ŠE VEDNO SO VAM NA RAZPOLAGO DARILNI BONI!

Svilanit
V ponudbi najdete tudi zavese po naročilu ter pester 

izbor izdelkov slovenskega proizvajalca Svilanit

Člani ŠK Trebnje šesti v 1. ligi, 
mladinci pa celo drugi

Šahisti Šahovskega kluba Trebnje so v septembru in oktobru uspe
šno nastopali v prvi članski in prvi mladinski slovenski ligi. Prva 
slovenska članska liga je potekala od 21. septembra do 14. oktobra 
v Ljubljani, za ekipo trebanjskega kluba pa so nastopili Miha Furlan, 
Martin Kodrič, Andrej Vospernik, Tomaž Marinšek, Aleš Brcar, Blaž 
Ivanuša, Andrej Brcar, Cvetko Jakša, Jan Opara in Matej Brcar.

Trebanjska ekipa je večino dvobojev odigrala z močno pomlajeno eki
po z namenom, da se z igranjem proti izkušenejšim igralcem mladinci 
čim bolje pripravijo na bližajoče se svetovno mladinsko prvenstvo, ki bo 
novembra v Mariboru. Na veliko veselje se je ta odločitev izkazala za do
bro, saj so ravno mladinci z odlično igro veliko pripomogli h končnemu 6. 
mestu. Tako je bil komaj 18-letni Aleš Brcar najuspešnejši v trebanjski 
ekipi s šestimi točkami iz osmih partij, 13-letni Matej Brcar (brat) pa je 
osvojil drugo šahovsko kategorijo. Zelo dobro je igral tudi 15-letni Jan 
Opara, ki je tudi pripomogel k skupnemu uspehu. Zmagala je ekipa Go
renjke iz Lesc pred Domžalami in Kranjem.

Tudi v prvi mladinski ligi, ki je potekala v Slovenj Gradcu, so za tre
banjski klub nastopili Aleš Brcar, Jan Opara in Matej Brcar. V ligi je 
nastopilo 26 ekip, vsaka pa je odigrala 9 dvobojev. Naši mladinci so šest 
dvobojev zmagali, enkrat igrali neodločeno in le dvakrat izgubili, kar je 
na koncu zadostovalo za odlično drugo mesto. Ponovno je bil najuspe
šnejši Aleš Brcar, ki je osvojil 7,5 točk, Jan Opara je zbral 5,5 točk, Matej 
Brcar pa 5 točk. Zmagala je ekipa iz Žalca, tretji pa so bili kočevski mla
dinci. (SKTrphnjfO

K<v s/M- >Wdctl'*
na nfhov.cajtnfl.cmNa Čatežu po

polnoma zgo
relo vozilo

ČATEŽ, 16. OKT. 2012 - Ob 
20.14 je v Čatežu zagorelo 
osebno vozilo.

Kljub intervenciji gasilcev 
PGD Čatež pod Zaplazom in 
PGD Trebnje je osebni avtomobil Volksvvagen golf zgorel. Policisti bodo 
o ugotovitvah s poročilom seznanili pristojno tožilstvo. n^co. ppnmi

NEURADNO: Voznik osebnega vozila bi naj zapeljal rahlo s ceste, ko pa 
je poskušal zapeljati vzvratno, je toliko preobremenil mašino, da je avto 
zagorel. msi

Gregor Kaplan seje na Slova
škem dogovarjal za sodelovanje

Sredi oktobra je v Banski Bystrici na Slovaškem potekala med
narodna razstava o izgonu Slovencev med drugo svetovno vojno in 
trpljenju drugih slovanskih narodov.

Tovrstni dogodki so seveda odlič
na priložnost za promocijo občine, 
za kar je poskrbel Trebanjec Gregor 
Kaplan (tudi občinski svetnik, DSD), 
ki se je udeležil dogodka. Kaplan je 
v neformalnem pogovoru s tamkaj
šnjim županom govoril o možnostih 
vzpostavitve sodelovanja, za začetek 
na kulturnem področju. Banska By- 
strica namreč slovi po svojih muzej
skih zbirkah in galeriji likovne ume
tnosti. Tu pa imamo tudi Trebanjci 
svojega paradnega konja - Galerijo 
likovnih samorastnikov... {£S)
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Največje črno odla
gališče odpadkov v 
naših krajih bo na
posled le sanirano

MALI GABER, 07.11.2012 - Delavci JP Ko
munala Trebnje so danes začeli s sanacijo 
največjega črnega odlagališča v občini Treb
nje, verjetno pa gre tudi za enega največjih 
v Sloveniji. Čiščenje odpadkov oz. smeti iz 
globeli v gozdu pri Malem Gabru bi naj po- 
trajalo približno 14 dni. Po dobrem letu dni, 
odkar smo o črnem odlagališču pisali v na
šem mediju, se je torej le premaknilo.

»Komunala Trebnje d.o.o. je na podlagi naro
čila s strani Občine Trebnje pričela z odstranje
vanjem odpadkov na črnem odlagališču v breznu 
»Mirenšca« pri Malem Gabru. Gre za odstranitev

Zaceli saj delti imajo za 14 i.V • 'C* Kr
dni: Mortiti pa UltirVeč. . • na H'"'*'-“T ■

okoli 300 m3 različnih vrst odpadkov, pred
vsem gum, bele tehnike, polivinila, embalaže ter 
drugih. Omenjeno brezno se nahaja na težje do
stopnem terenu, kamor je omogočen dostop le s 
terenskimi vozili ali traktorjem. Na samo mesto 
odlagališča ni omogočenega dostopa z vozili ozi
roma drugimi stroji, ki bi omogočili enostavnejšo 
sanacijo. Odstranjevanje odpadkov tako poteka 
ročno s pomočjo vitle z jekleno vrvjo. Dela bodo 
potekala predvidoma 14 dni. Verjetno je to veliko 
črno odlagališče ravno zaradi težke dostopnosti 
in zahtevnosti sanacije ostalo neočiščeno tako 
dolgo kljub temu, da je bilo nanj z različnih virov 
že velikokrat opozorjeno«, je o zadevi povedal 
direktor J P Komunala Trebnje Stanko Tomšič.

Sedaj bo spet vse skupaj izgledalo tako, kot 
da bo črno odlagališče rešil »velecenjeni« žu
pan Alojzij Kastelic (zagotovo se bo hvalil tudi 
s tem!), resnica pa je seveda spet povsem dru
gačna. Župan Kastelic nekaj let ni želel upo
števati dobronamernih nasvetov po sanaciji 
črnega odlagališča številnih medijev (Cajtng, 

Glas Trebnje, Dolenjski list, Žurnal, Delo, 
Dnevnik, TV, radijske postaje...), kakor tudi 
številnih posameznikov in drugih insti
tucij. To je le še en dokaz več, kako ignorira 
vse, kako rad razkazuje svojo moč in kako 
zavira vse, kar mu dobrega predlagajo 
drugi, četudi s tem škodi kraju, ljudem, 
občini, naravi, itd.

Kastelic je klonil (izdal naročilnico) šele 
po odločbi Inšpektorata RS za kmetijstvo, 
gozdarstvo, hrano in okolje (v priponki), ki 
mu je 6. avgusta 2012 naložil, da mora v 
roku štirih mesecev odstraniti odpadke. 
Bravo, Inšpektorat! fTpkst: r.S: Fntn: Vinko Ribm

Na nekdanji HI bo priporočena hitrost 
70km/h, o omejitvi vožnje tovornjakov 
skozi center pa šele preučujejo možnosti

TREBNJE, 25. OKT. 2012 - Ko smo pred dvema tednoma v Trebnjem končno le dobili na
vezavo iz nekdanje HI na Mirnsko dolino, se je večini Trebanjcev, pa seveda tudi tistim, ki 
uporabljajo Trebnje le za tranzit, odvalil velik kamen od srca. V nekaj dneh po otvoritvi pa 
ste nas zasuli z vprašanji - bodisi po e-pošti, bodisi kot »komentar« pod naših člankom. Se
veda smo se tudi tokrat potrudili in za vas našli odgovore na vaša vprašanja.

Enega izmed bralcev je zmotila ome
jitev hitrosti na nekdanji HI, sedaj 
regionalni cesti, ki je zgolj 50km/h. Iz 
DRSC-ja odgovarjajo, da bo prometni 
znak 50 km/h na predmetnem odseku 
odstranjen, na tej lokaciji pa je predviden 
prometni znak - priporočena hitrost 70 
km/h, ki je pri proizvajalcu že naročen. 
Takoj ko bo dobavljen, bo zamenjan.

Kar trije ste se javili taki, ki vas je za
nimalo, kdo bo oz. čigava naloga je sa
nacija iste ceste oz. zakaj se ni uredila 
(preplastila, pokrpala) začasa gradnje 

navezave na krožišče? Na Direkciji republike Slovenije za ceste odgovarjajo, da je sanacija vozišča 
predvidena v sklopu odprave poškodb na vozišču zaradi izgradnje avtocestnega odseka Pluska - Po
nikve, za katero je med Direkcijo RS za ceste in družbo DARS d. d. podpisan dogovor, trenutno potekajo 
priprave na izbor izvajalca del.

Naslednji bralec je želel vedeti, če bo kdo (Občina, DRSC) z znakom (prepovedano za vozila nad 
3,5t) omejil promet skozi center Trebnjega (torej pri odcepu s HI za center bi bilo potrebno 
postaviti znak) ali bodo lahko tovornjaki še vedno vozili preko centra? Direkcija RS za ceste odgo
varja, da bodo v sodelovanju z občino Trebnje preučili možnosti za omejitev tovornega prometa skozi 
center mesta.

Kv sM nq//ct(

Zadnji bralec sprašuje (očitno je bral naš članek o nekdanji hitri cesti proti Poljanam, več na 
www.cajtng.com), če so na DRSC-ju naredili novo študijo glede črt na nekdanji HI, kajti prej je šlo 
za hitro cesto, sedaj je regionalna? V vprašanju je še dodal, če so te črte (talne oznake) fiksne ali jih 
bodo ustrezno spremenili. DRSC odgovarja, da so s problematiko seznanjeni in da bodo talne označ
be tudi ustrezno uredili, ko bodo zagotovljena finančna sredstva, predvidoma v letu 2013. (CS)

Optika z
OKUSOM.

Okulistični pregledi 
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher 
PE Novo mesto PE Brežice 

Kettejev drevored 32 Pleteršnikova 1 

8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 pon-pet 9-19 
sob 9-13 sob 9-13

Novo mesto 070 660 650 

Brežice 070 660 660

SLA^IVAHGrS.COlV
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Ceresit
d I

Za lepo in čisto kopalnico!

: ' *; MicroPretetli

CM 11 plus - IZBOLJŠANO lepilo za ploščice
za keramične ploščice zunaj in znotraj 
za granilogres ploščice v notranjih prostorih

CM 16 - FLEKSIBILNO lepilo za ploščice
za keramične in granilogres ploščice zunaj in znotraj 
primerno za »ploščice na ploščice« 
za ploščice velikega formata

CE 40 - ELASTIČNA fugirna masa ^ ^
za fuge do 8 mm ^
vodoodbojna
preprečuje nastanek plesni 'SE' '0

PLISKAR
JLjransSn mešalnica barv

Pleskar je za barve earl

Igor Agnič s.p. 
Podjetniška ulica 4, Trebnje 

07/ 34 61 680 
040/401 605 

info@pleskar.eu

Profesionalna kvaliteta

Dr. mojster 
PENZL svetuje:
Uporabite Ceresit 
sistem za polaganje 
keramike - za cisto, 
sijočo in lepo 
kopalnico!

ŠALE
Blondinec se prezgodaj vrne iz služ
be domov in iz spalnice zasliši čudne 
zvoke. Steče po stopnicah in na postelji 
zagleda golo, prepoteno in sopihajočo 
ženo. »Kaj se dogaja?« vpraša. »Srčni 
napad imam!« zasopiha žena. Blondinec 
se zapodi do telefona in ko ravno vtipka 
112, priteče k njemu njegov 4-letni sin: 
»Ati, ati! Stric Stane se skriva popolno
ma gol v tvoji omari!«. Blondinec jezno 
odloži slušalko, odkoraka v spalnico in 
odpre omaro. Zagleda popolnoma go
lega brata, ki sedi v omari in z rokami 
zakriva mednožje. »Ti prašeč, ti,« reče 
blondinec, »moja žena ima srčni napad, 
ti pa skačeš popolnoma gol po bajti in 
strašiš otroka!«

Žena: Mož me vara. Prijateljica: Pi*ka 
mu materina! Žena: Ampak sem mu 
preluknjala vse kondome. Prijateljica: 
Pi*ka ti materina!

Kmet iz sosednje vasi se oglasi pri eni 
kmetiji. Potrka na vrata in čaka. Odpre 
mu mali fantek. »Je oče doma?« »Ne.« 
»Kaj pa mama?« »Ne. Sta oba odšla v 
mesto.« »Kaj pa tvoj starejši brat Ber
to?« »Ne, tudi on je šel s starši.« Kmet 
stoji nekaj minut, menca in premišljuje. 
Fantek mu reče: »Če rabite kakšno stvar, 
vem vse. Vem, kje ima oče kaj od orod
ja, stroje, žvali, obvladam vse v nulo! Vi 
kar vprašajte.« Kmetu je bilo nerodno, a 
vseeno pove: »Pravzaprav bi moral go
voriti z očetom. Torej takole, tvoj brat 
Berto je napravil otroka naši Suzani.« 
»Uuuu, strela! To boste morali pa res 
z njim rešit. Če bik naskoči, vem da ra
čuna 500€, za prasca 200€, ne vem pa, 
koliko bo zahteval za Bertota.«

Francka je svojemu Lojzetu podtaknila 
viagro v čaj. Čez nekaj časa gre stari na 
stranišče, nazaj pa se je vrnil ves polu- 
lan. Žena ga je zaskrbljeno vprašala, kaj 
se mu je vendar zgodilo. Pa Lojze zasto
ka: »Izvlekel sem ga iz hlač, videl, da ni 
moj, pa sem ga hitro spet spravil nazaj 
v hlače.«

Ko sem tole prebral, sem ugotovil, da je 
biti Slovenec kar malo sramotno. Miss 
Universe je Črnogorka. Na Evrosongu 
nas je predstavljala Hrvatica. Športni
ca leta je Srbkinja Sara Isakovič. Župan 
glavnega mesta Ljubljana je ponosni 
50% Srbin. Predsednik Slovenije je Turk 
(z umlavtom nad u). Kučan je bil tudi 
polovico Srb. Drnovšek je bil po svoji 
babici albanske krvi. Jelko Kacin - mati 
Hrvatica. Marija Šestak - Srbkinja. Boris 
Sovič, nekdanji župan Maribora Bosa
nec ... In poglejte zdaj: Čisti Slovenci pa 
so Šrot, Bavčar, Janša, Zidar, Tovšak, Pri
jatelj, Kamenik, Kramar, Murko,...

Mož in žena ležita v postelji. Ona mu še
pne na uho: »Reci mi, da me imaš rad.« 
»Rad te imam.« »Reci mi, da me obožu
ješ.« »Obožujem te.« »Super, dragi, zdaj 
se pa nekaj spomni sam.« »Zaspi že en
krat in mi daj mir s temi neumnostmi!«

KRONIKA
15. OKT. 2012 - Ob 12. 55 je gorelo v kuhi

nji stanovanjske hiše v Dragi pri Šentrupertu. 
Gasilci PGD Šentrupert, Sveti Rok in Zabukovje 
so ogenj pogasili, požarno pregledali okolico in 
pomagali pri čiščenju posledic požara. Ogenj je 
uničil notranjost in ostrešje hiše. Reševalci ZD 
Trebnje so v požaru poškodovano osebo odpe
ljali na zdravljenje.

15. OKT. 2012 - Ob 13.36 je gorela električ
na omarica v stanovanjski hiši v Škrljevem. Že 
pred prihodom gasilcev so ogenj pogasili do
mačini. Gasilci PGD Šentrupert so požarno pre
gledali okolico.

16. OKT. 2012 - Ob 20.14 je v kraju Čatež za
gorelo osebno vozilo. Požar so pogasili gasilci 
PGD Čatež pod Zaplazom in PGD Trebnje. Ogenj 
je avto popolnoma uničil. 0 dogodku so bili ob
veščeni tudi policisti PU Novo mesto.

18. OKT. 2012 - Ob 22.33 je na Podjetniški 
ulici v Trebnjem prišlo do prometne nesreče, 
v kateri se je voznik osebnega vozila zaletel v 
drevo in ostal ukleščen v vozilu. Gasilci PGD 
Trebnje so s tehničnim posegom ponesreče
nega rešili iz vozila, reševalci ZD Trebnje pa so 
takoj pričeli z oživljanjem, vendar je na kraju 
nesreče umrl. Gasilci so kraj nesreče razsvetli
li in požarno zavarovali, odklopili akumulator, 
pomagali reševalcem, z vpojnimi sredstvi posu
li razlite motorne tekočine ter očistili cestišče.

23. OKT. 2012 - Ob 10.30 je v Veliki Strmi- 
ci gorelo gospodarsko poslopje veliko 20 x 12 
metrov. Požar je uničil ostrešje, nakladalko, 
vitel, sedem bal sena in trideset ton razsutega 
sena. Posredovali so gasilci PGD Mokronog, 
Trebelno, Velika Strmica in Štatenberk, ki so 
požar pogasili. Vzrok in škodo ugotavljajo pri
stojne službe.

fReCO)
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Vabljeni od 7. decembra 2012 do 31. januarja 2013 na ogled velikih jaslic • figuric z 
mnogo zvočnih in svetlobnih efektov, ki bodo postavljene v pravljičnem okolju, obdanim 

z mnogo živalmi. Odprto vsak dan po 16. uri, poskrbljeno bo tudi za topel napitek.

OGLEJTE Sl ČUDOVITI SVET ŽIVALI (kamela, kenguruji, severni jeleni, nosati medvedi, 
rakuni, ježevec, nandu, kamerunske ovce, mini koze, lame, osli, zajčki, račke, gosi,...) 
IN UŽIVAJTE V OSTALI PONUDBI (indijanski šotor, otroška igrala, prostor za piknike, 
divjačinski izdelki, degustacije, organiziramo zabave, izobraževanje o živalih)

Mizarstvo Kotar vam nudi kakovostno pohištvo z dolgo 
življenjsko dobo in opremo po vaših merah in željah. 

Za izdelavo pohištva se uporablja kvalitetne materiale 
in okovja priznanih proizvajalcev.

Smeti v Dolenji Dobravi.
Začetek novih črnih odlagališč?

Bralec M. M. nas je obvestil o smeteh v Dolenji Dobravi, KS Dole
nja Nemška vas, pri tamkajšnjemu peskokopu, tik na meji s sose
dnjo občino Mirna Peč.

Najprej smo se proti črnemu odlagališču odpravili sami, ker pa ga ni
smo našli, smo poklicali bralca, ki je že v e-pošti prijazno ponudil po
moč, v kolikor jo bomo potrebovali. Bralec je bil na kraju prizorišča v 
nekaj minutah, nato pa smo se odpravili v gozd.

»Pa saj jih ni več, zgleda, da so jih že pospravili«, je uvodoma dejal bra
lec, nato pa dodal. »Ne, tamle so. Bile so sredi ceste, sedaj pa jih je očitno 
nekdo umaknil s ceste in pokril z vejami«.

Dragi in spoštovani povzročitelj črnega odlagališča, četudi ste televizor 
in avtomobilski odbijač prekrili z vejami, niste naredili ravno usluge 
naravi. Smeti so za na deponijo (sprejeli bi vam jih celo brezplačno, le 
razvrstiti bi jih morali sami), zato Vas vabimo, da tja smeti tudi odpelje
te.

Upamo, da tokratne smeti niso začetek številnih novih črnih odlaga
lišč, ki bi se, glede na to, da trebanjska deponija ne sprejema gradbenih 
odpadkov (ne glede na to, da tokrat ne gre za gradbene odpadke), lahko 
pojavili v naših gozdovih. Kaj pa na to porečejo na Občini Trebnje? Za vse

bo spet seveda kriva 
- opozicija, Velečič, 
Povšič, morda tudi 
že Tomšič, da ne go
vorimo o Cajtngu, 
DROT-u, itd.

S črnim odlagali
ščem odpadkov smo 
seznanilitakoobčin- 
skega inšpektorja, 
kot tudi Komunalo 
Trebnje, bralcu pa 
se zahvaljujemo za 
opozorilo. LGSl

Hofer ni spremenil svoje odlo
čitve in prihaja v Trebnje pred
vidoma že spomladi 2013

»Bojda Hoferja ne bo, ker nimajo kaj iskati v taki občini... so ne
hali iskat zaposlitve za trebanjski Hofer, trenutno do maja meseca 
ni nobenega dodatnega plana, da bi prišli k nam... pa tudi pri prido
bitvi gradbenega dovoljenja se vse bolj zapleta ... Zgleda, da ima naš 
delfinček lovke tudi v Mercatorju, kjer bojda nagajajo z prihodom 
Hoferja... Lidl so že odslovili...«, je pred približno mesecem dni na 
portalu Cajtng.com med drugim zapisal Levak.

Preverili smo, če se je 
Hofer res odločil graditi 
drugje, če se mu je Treb
nje res toliko zamerilo, 
da v Trebnjem ne bodo 
gradili.

»Sporočamo vam, da 
Hofer nikoli ni odstopil 
od gradnje poslovalnice v 
Trebnjem«, so nam pred 
nekaj dnevi povedali v 
nemškem trgovskem gi
gantu. Navedbe Levaka 
torej ne držijo.

Če bo šlo vse po načrtih, bi lahko bil Hofer 
v Trebnjem te spomladi 2013. Zaenkrat (še 
vedno) čakajo na gradbeno dovoljenje.

Pisali pa smo že tudi o zapletih glede pridobitve gradbenega dovo
ljenja. Jim ga je že uspelo pridobiti? »Gradbeno dovoljenje pričakujemo v 
roku dveh tednov (torej sredi novembra, op.a.j«.

Kdaj lahko torej v Trebnjem pričakujemo Hofer? »Če bodo vremenske 
razmere dopuščale, bomo z gradnjo začeli še v tem letu, ob vseh izpolnjenih 
pogojih pa bi bila otvoritev možna spomladi 2013«, so še za Cajtng.com 
povedali v Hoferju.

Očitno bo torej Trebnje le dobilo Hofer, kljub temu, da je bil podžupan 
Silvo Prpar, verjetno zaradi konkurence, sam je namreč zaposlen v KZ 
Trebnje, proti temu. So osebne koristi pomembnejše od javnih?? tcs}
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Kartica x 
ugodn

ji

Servis računalnikov 
v Dobritrgovini!

VIP
so nal-tupl ugodnejši

Dobratr-govina d o o. Gb(’tni«ka cE. BSIS "Trebnje. Sf D 2b S5 SS 
! -1 julte H7. 827S KrsT«D EMS G6 65 03

III za vas!
Pridobite si jo!

VIP kartico ugodnosti pridobite ob nakupu v poslovalnicah DOBRATRGOVINA. Z VIP kartico 
Vam VIP podjetniki nudijo ugodnosti ali popuste, kot je navedeno. Kartica ni prenosljiva.
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Andrej Jamšek s.p.

Zasvojen z igrami na 
srečo nisem, mi pa 
pri pokru še vedno 
“zasika'' adrenalin

Že od nekdaj so starši, seveda v skrbi za 
svojega otroka, namigovali, da igre na sre
čo, pa tudi kockanje oz. kvartopirstvo, niso 
kaj prida, saj da te zasvojijo, na koncu pa 
lahko pristaneš celo na beraški palici. Če so 
mamice in očetje dejali tako, bo že nekaj na 
tem, a Urošu Zakrajšku gre za enkrat dobro. 
Preko svetovnega spleta, na največji poker 
strani PokerStars, igra poker in občasno se 
kar pohvali z nekaj sto evri, tudi tisočakom. 
Daleč od tega, da bi vas, spoštovani bralci in 
bralke, nagovarjali k igranju pokra, bomo 
pa nekaj vrstic namenili uspešnemu (za 
zdaj - pa naj tako tudi ostane!) Urošu.

Uroš Zakrajšek, med prijatelji znan tudi kot 
Zaky, je julija letos dopolnil 35 let. Do 30. leta 
je živel na Mirni, od takrat dalje pa v Mokrono
gu. Ima 12-letno hčerko Žano, s katero pa žal 
- kot pravi tudi sam - že dobrih 9 let ne živijo 
skupaj. Trenutno je samski. Je zaposlen, igranje 
pokra pa mu je hobi.

Uroš, koliko časa igraš poker?
Poker sem preko igralnih avtomatov 
začel igrati že pri 14. Letih. Nato se 
je vse skupaj preselilo v igralnice po 
Sloveniji, a sem le-te v zadnjem času 
opustil. Sedaj ga »v živo« največkrat 
igram v nam najbližjem Zagrebu. Ob 
petkih igramo poker tudi v Clubu 
Bruno v Gabrijelah (Društvo ljubi
teljev taroka in pokra). Internetni 
poker pa drugače igram sedaj že pri
bližno tri leta.

Posvetiva se internetnemu po
kru, katerega igraš največ. Povej 
pošteno, če imaš pri igranju kaj 
treme, ne nazadnje gre za pravi 
denar? Trema pri igranju ni več to
liko prisotna, strah pred izgubo de
narja pa seveda obstaja. Tudi tistim, 
ki ga imajo veliko in niso odvisni od 
priigranega oz. izgubljenega denarja, ni verje
tno vseeno, kakšen bo na koncu rezultat. Če ne

drugače, po čustveni plati.
Lahko rečeš, da si zasvojen s pokrom?

Zasvojen s pokrom in igrami na srečo ravno 
nisem, je pa bilo obdobje, ko brez tega nisem 
mogel. Se vedno pa mi pri pokru "zašiba" adre
nalin.

Ga igraš vsak dan? Ja, igram ga skoraj vsak 
dan, odvisno od časa in kako daleč prideš na 
turnirju. Najdlje sem igral turnir, ki je trajal 12 
ur in na koncu sem ga tudi osvojil.

Koliko si zaslužil največ?
Za zdaj sem največ dobil na 
enem turnirju 1.500€ in sicer 
za 4. mesto. Bilo je še kar nekaj 
premij med 500 in 1.000€.

Če bi bil v minusu, verjetno 
niti ne bi povedal. Si vsaj na 
nuli? Ne vodim nobene bilance 
plus - minus, vendar pa je za
dnje čase krivulja v vzponu. Ni
mam pa še nobenega skrivnega 
računa na kakšni švicarski banki (smeh).

Kaj je pomembno oz. potrebno za dobre
ga igralca pokra? Za dobrega igralca pokra 
je potrebnih kar nekaj vrlin oz.sposobnosti: 
dobro blefiranje, potrpežljivost, vztrajnost, 
predvidljivost, matematično računanje, branje 
mimike obraza, obnašanje igralca za mizo, itd 
... Skratka, prava mala znanost. Seveda nekate

največja spletna stran za igralce pokra. Pozor, 
če nekateri služijo, morajo drugi izgubljati. 
Pokerstars, največja spletna stran za igralce 
pokra. Pozor, če nekateri služijo, morajo drugi 
izgubljati. Nekateri profesionalni igralci imajo 
npr. najete celo svoje osebne trenerje in psiho
loge - izključno za igranje pokra.

Svašta ... Koliko ljudi pa igra poker preko 
spleta? Poznaš koga? Na internetu je možnost, 
da naletiš na igralca, ki ga osebno poznaš, zelo 
zelo majhna. Število igralcev se namreč non- 

stop giblje med 
100.000 in 220.000. 
Zasledim pa kar ne
kaj meni osebno ne
poznanih slovenskih 
igralcev, kar pomeni, 
da Slovenci igrajo 
poker.

Katerih pa je naj
več? Največ je Rusov,

Kanadčanov, Nemcev.
Od kdaj se v Sloveniji igra poker? No, kdaj 

je poker postal - booom? V Sloveniji je polni 
booom naredil poker pred približno petimi leti 
in mislim, da število igralcev od takrat raste iz 
dneva v dan.

Povedal si, koliko se da zaslužiti. Koliko 
pa so pristopnine za posamezne turnirje?
Igram turnirje (občasno tudi cash game), ki ne 
presegajo »buy in« (pristopnina) 55$. Seveda 
pa lahko igraš istočasno neomejeno število tur
nirjev, tako da je lahko naenkrat v igri "le” 55$ 
ali pa 5.550$.

Dejal si, da si zaposlen. Imaš željo - če se 
to da, seveda - živeti le od pokra? ja, zaposlen 
sem, delam v gostinskem lokalu, poker nikakor 
ni moj glavni vir zaslužka oz. preživetja. Ne 
skrivam, bi pa bilo lepo, da bi se to, da bi lahko 
živel le od pokra, enkrat uresničilo.

Obstaja tudi kakšno državno prvenstvo v 
pokru? Obstaja. In to celo ta mesec, torej 23. 
novembra, v Mariboru.

Boš šel? Seveda.
Kaj pričakuješ? Zmago.

Imaš kakšen nasvet za morebitne igralce 
pokra? Vsem tistim, ki bi radi začeli z igranjem 
priporočam, da če si le-tega ne želijo preveč, 
naj raje ne začnejo igrati. Ce pa že začnejo, naj 
igrajo v mejah svojih finančnih zmožnosti, tcs)

re od teh stvari pri internetnem igranju pokra 
odpadejo, saj nasprotnika ne vidiš. Pokerstars,

Pred nekaj meseci je, kot pove Uroš 
Zakrajšek, na turnirju Sunday Million 
nekdo za osvojen turnir prejel kar 
177.000$. Gre za Slovenca, ki je ta 
turnir osvojil kot prvi in edini Slove
nec do sedaj. No, zaupali vam bomo 
še nekaj... Gre za Šentruperčana. Iz 
našega Šentruperta!
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Še plačali nam niso za škodo, 
vem pa, da je župan na seji rekel, 
da je to brezpredmetno!

TREBNJE, 02. NOV. 2012 - »Takole je pa pri nas poplavljeno na Ponikvah. Še plača
li nam niso za škodo, vem pa, da je župan na seji rekel, da je to BREZPREDMETNO«,

je že pred dnevi zapisal 
bralec Tomaž Verščaj iz 
Ponikev.

Predvidevamo, da je, gle
de na to, da dež ne pojenja, 
stanje na Ponikvah pri Ver- 
ščajevih, ta hip žal še slabše

BREZPR£PMem
■■JT'

Tomaž Vrščaj, Ponikve: 
»Takole je pa poplavljeno 
pri nas na Ponikvah ob 
oktobrskem sneženju. Se
daj se vidi, koliko so zrih- \ 
tali Temenico od poplav 
iz leta 2010. Popolnoma 
nič, še plačali nam niso za 
škodo. Vem pa, da je rekel 
župan na seji, da je to 
BREZPREDMETNO!«

\REZPREP^£m

Če je skrb za svoje soobčane brezpredmetna, potem ne vemo - kaj je za župana Aloj
zija Kastelica pomembno. Aha, seveda. Na Ponikvah bo leta 2014 začel spet delati ploč
nik in dobil glasove. Kako prozorna igra, a očitno - dovolj dobra za volivce...

Tomaž, žal vam ne moremo pomagati. Smo pokusili pred letom in pol ljudem odpreti 
oči, pa žal ni šlo. Smo pa skoraj prepričani, da bo dobil župan še en mandat, ker zna ta 
obsojenec res dobro lagati, igrati, zavajati, držati ljudi v šahu, kupovati (seveda z 
zapravljanjem našega denarja!), itd. Edina (žal) rešitev torej - prodajte hišo... (csj

Zagorelo ob peči v 
kurilnici stanovanjske hiše, 
žrtev na srečo ni!

V četrtek, 01. novembra 2012, torej na dan spomina na umrle, 
je ob 12.20 uri v Kidričevi ulici v Trebnjem zagorelo ob peči v 
kurilnici stanovanjske hiše. Ogenj je uničil gorilec, nekaj opreme 
in vrata.

Požar so pogasili gasilci iz PGD Trebnje, Račje selo, Lukovek in Po
nikve, ki so še preventivno pregledali in prezračili prostore. (Recoi

FRIZERSKI 
SflLOfi 
fiRTAUJn
• Negujte lase od znotraj navzven 

z osmimi luksuznimi izdelki, ki 
vsebujejo sestavine, ki dokazano
obnovijo suhe in poškodovane lase

• Zmanjšuje lomljenje las do 80%
• Povečuje sija, do 35%
• Preprečuje bledenje barve do 67%
• REZULTATI VIDNI ŽE PO PRVI NEGI!

Natalija Mežans.p. 
Velika Loka 11, VELIKA LOKA 

Tel.: 040 858 665 
Del. čas: tor, sre 8 • 15h, 

čet, pet 11 • 18h, sob 8 - 12h

UEFA nagradila 
NK Trebnje 
s 40-timi žogami

V sredo, 07.11. 2012, je NK Trebnje 
prejel še eno lepo priznanje iz UEFA 
programa Grassroots in sicer 40 nogo
metnih žog Nike kot nagrado za odlič
no delo z mladimi selekcijami in pri
spevek k množičnosti nogometa, lgsj
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PRISLUHNITE SVOJEMU TELESU :;t^nlnSe
Ob 1. obletnici delovanja v novih prostorih vam ob masaži* * ročPa •■'Jfna drenaža 
podarimo Martinov piling z medom in grozdnimi tropinami | anticeMitn^nege9

Informacije in naročila: 031-752-269, info@lemanual.si, www.lemanual.si , DARILNI BONI
• ALrii-.11 n mil#Iah n mnaKen ir ,i.onmS\J11* Akcija velja od 11.11.2012 do 31.12.2012 ob naročilu storitve masaže 60,75 ali 90 minut.

V Razborah pri Čatežu nezava
rovana cev za vodo in telefon

Bralec nas je obvestil, da se je v gozdu v Razborah pri Čatežu 
utrgal plaz, kar ima za posledico, da sta tako cev za vodo, kot tudi 
telefonski kabel, nezavarovana. Neposredne nevarnosti za ljudi ali 
živali, kot ugotavlja, sicer ni, se pa vseeno lahko naredi večja škoda, 
kot če bi se zadevo popravilo zdaj oz. preden se zgodi kaj hujšega.

Pred približno desetimi leti bi se naj, po besedah bralca, v gozdu pri 
Razborah utrgal plaz. Skoraj celo gozdno pot v dolžini cca petih metrov 
je takrat »odneslo«, posledica plazu pa je bila tudi ta, da je iz zemlje, ka
tero je odneslo proti dolini, pogledala tako vodna cev, kot tudi telefonski 
kabel. Zaenkrat sicer oboje še deluje, je nepoškodovano, a prav lahko se 
zgodi, da se nanju zvali kakšna skala, ki bo lahko pretrgala tako en, kot 
tudi drug vod.

»Lahko bi bil tiho in
pustil vse skupaj ha v«vat jnu/zuj mu

miru, pa se naj zgodi, 
kar se hoče, pa mi m 
vseenotfcpravi hralet

»Lahko bi bil tiho in pustil vse 
skupaj na miru, pa se naj zgodi, kar 
se hoče, pa mi ni vseeno. Če bi zade
vo sanirali zdaj, bi znalo biti ceneje, 
pa tudi manj škode bi bilo. Če reci
mo raztrga cev za vodo, bodo brez 
vode tri vasi - Razbore, Veliki Videm 
in Šentlovrenc«, pove bralec, čigar 
oče je dejansko tudi lastnik gozda, 
v katerem se vse to dogaja.

Vse skupaj se je, kot še doda bra
lec, sicer zgodilo že v obdobju, ko 
je KS predsedoval prejšnji predse
dnik, a tudi sedanji je seznanjen s 
tem, ne stori pa nič za to, da bi se 
situacija rešila.

Z opisano situacijo smo - tudi 
uradno - seznanili predsednika KS
Čatež Bogomirja Mlakarja, kakor tudi direktorja Občinske uprave Jane
za Pirca, seveda z namenom, če se želita lotiti reševanja problematike.

Zgolj v vednost pa smo primer posredovali tudi na Policijsko postajo 
Trebnje, kljub temu, da primer ni namenjen njihovi obravnavi. Ne škodi 
pa, če so z njim že sedaj seznanjeni!

ODZIVI...
Na naš članek se je po nekaj dneh odzval predsednik KS Čatež Bogomir 

Mlakar, ki je zapisal: »Za ta problem vemo že iz mandata g. Zajca, opozor
jen je bil tako Telekom, kot Komunala Trebnje. Tudi sam sem na to opozoril 
in ukrepal že pri vseh dosedanjih direktorjih Komunale od g. Povšiča do 
g. Velečiča, kot tudi sedanjega g. Tomšiča, pa do sedaj še pri nobenemu 
nismo dosegli, da bi napako odpravili. Vsi dosedanji so se izgovarjali, da je 
težka dostopnost z vozili. V KS Čatež smo bili že dogovorjeni z traktoristi, 
da bi tja vozili, ko bi se izvajala gradnja kanalizacijskega sistema, pa žal do 
danes te izgradnja še ni bila realizirana«.

Ker smo zadevi želeli priti do dna, smo za mnenje povprašali tudi dose
danje direktorje Komunale, katere g. Mlakar navaja v svoji obrazložitvi.

Štefan Velečič, nekdanji direktor )P Komunala Trebnje: »Prvič slišim 
(vidim) za ta primer in ne držijo navedbe g. Mlakarja, da bi me kdaj koli 
o tem obvestil. Če bi me, bi sigurno ukrepali (takrat, ko sem bil direktor 
Komunale).«

Jože Povšič, nekdanji direktor J P Komunala Trebnje: »Za ta primer sem 
prvič izvedel iz vaše e-pošte in iz vašega članka! V petletnem mandatu, ko 
sem bil direktor Javnega podjetja Komunala Trebnje, od leta 2002 do 2007, 
mi ni znano, da bi kdo iz Krajevne skupnosti Čatež urgiral pri meni osebno 
za ta problem. S prejšnjim predsednikom te krajevne skupnosti g. Zajcem 
sem vzorno sodeloval in se ne spomnim, da bi mi kdaj omenil ta problem. 
Tako tudi ni mogoče, da sem se izgovarjal, da je težka dostopnost z vozili, če 
pa za primer nisem vedel. Če bi pri meni kdo urgiral in če bi jaz vedel za ta 
problem na tem odseku javnega vodovoda, bi prav gotovo odredil takojšnjo 
sanacijo tega odseka vodovoda, saj je javno podjetje dolžno ravnati z jav

nim premoženjem kot dober gospodar. 
Če bi me kdo od predstavnikov krajevne 
skupnosti povabil na ogled tega proble
ma, bi se tudi takoj odzval! Dopuščam 
sicer možnost, da je bila urgenca po
slana v Komunalo Trebnje na sektor za 
vodooskrbo, vendar o tem kot direktor 
javnega podjetja nisem bil seznanjen. 
Vsekakor je potrebno odsek takoj sani
rati, da ne nastane še večja škoda!«

Stanko Tomšič, sedanji direktor 
jP Komunala Trebnje: »V času, ko se je 
plaz sprožil, je na piano dejansko prišla 
tudi vodovodna cev alkatenfi 90. Takoj, 
ko je bila Komunala o dogodku obve
ščena, je vodovodno cev prestavila v 

'Zuviv.eoJtnu.novoizkopani kanal in zasula z zemljo.
Stanje je do današnjega dne ostalo ne
spremenjeno. Stanje vodovoda na tem 

delu občasno spremljamo, saj vod oskrbuje naselja Razbore, Veliki Videm, 
Potok, Mačji Dol in Dolgo Njivo. Na terenu smo ponovno preverili dejansko 
stanje vodovodne cevi na odseku, ki ga opisuje članek, objavljen v petek, 
19.10.2012, na spletni strani Cajtnga. Ob tem smo ugotovili, da nobena 
izmed cevi prikazanih na slikah, ki so priložene članku, ni cev javnega vo
dovoda.«

Iz obrazložitve g. Tomšiča gre razbrati, da je Komunala Trebnje takoj, 
ko je bila obveščena o plazu vodovodno cev prestavila v novo izkopani 
kanal in ga zasula z zemljo. Strah, da bi nekatera naselja ostala brez vo
dovodne oskrbe, je torej odveč.

Tako naš bralec na forumu, kakor tudi eden od naših sogovornikov, pa 
sta navedla, da so dvojne cevi na naših slikah najverjetneje telekomuni
kacijske, pri spodnji cevi na sliki pa se ne da natančno ugotoviti za kateri 
vod gre. Kako bo Telekom pristopil k rešitvi nastale situacije, bomo po
skusili poizvedeti v naslednjih dneh. rr.s)

»m
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©jl ,e Avto Slak
www.avtoslak.si

TREBNJE
Obrtniška ulica 51

07 3481 481

Golf. Dos Avto.

TSI ŽE ZA 15.141C
V predprodaji, ki traja do 18.11. 2012, vam nudimo posebno ugodnost - 
navigacijski sistem Discover Media* za samo 199 EUR.

Emisije C02: 99-129 g/km. Kombinirana poraba goriva: 3,6-5,2 1/lOOkm.
•Navigacijski sistem Discover Media v vrednosti 733 EUR poleg navigacije vključuje tudi 5,8” barvni zaslon 
občutljiv na dotik, napravo za prostoročno telefoniranje Bluetooth, multimedijski vmesnik USB in AUX-IN...
Ponudba velja za modele Comfortline in Highline. Slika je simbolna.

----- rOOAUSANO JAMSTVO ZA 9. IN 4. UTO   D O S AutO.
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Snegolom je v obči
ni Trebnje gasilcem 
povzročil veliko dela

Oktober je mesec požarne varnosti in ta
krat gasilci z različnimi vajami pokažemo 
svojo usposobljenost. Pravi preizkus pa je 
prinesla zadnja oktobrska nedelja. Opozo
rila meteorologov in hidrologov so se 
v celoti uresničila in tako smo dobili že 
konec oktobra prvo pošiljko snega v le
tošnji zimi. Sneg je bil moker in tako zelo 
težak, da se je polomilo veliko dreves.

Prvo obvestilo o podrtem drevju smo ga
silci PGD Trebnje dobili ob 7.32 uri. Drevje 
je zapiralo cesto Trebnje-Mirna v Zvijavnici.
Na kraj, kjer je bilo več dreves podrtih preko 
ceste in so onemogočala promet, smo izvo
zili z dvema voziloma in 9 gasilci. Že med de
lom smo dobili nov klic za odstranitev podr
tih dreves, ki so ležala na stari hitri cesti pri 
Belšinji vasi. Posadka enega vozila je ostala 
na prvi lokaciji in nadaljevala delo, drugo 
vozilo pa je odšlo na novo lokacijo. Dela so 
bila zares nevarna, kajti drevesa so bila zaradi 
teže snega napeta, poleg tega pa so se tudi še 
podirala. Vse jutro sneženje ni ponehalo. Poleg 
podrtih dreves smo bili viievarnosti tudi zara
di neprilagojenega prometa. Kultura voznikov 
je očitno na zelo nizki ravni, kar gasilci vidimo 
na vsaki nujni vožnji, ko nam vozniki ne dajo

prednosti. Tokrat se niso zmenili za naše znake, 
ki prepovedujejo nadaljnjo vožnjo. Ovirali so 
nas pri delu, ogrožali svoja življenja zaradi pa
dajočih dreves in življenja gasilcev. Pomagalo ni 
niti, da smo prečno čez cesto postavili gasilski 
tovornjak in si s tem poskušali zagotoviti var
nost. Vozniki so ga vseeno obvozili in nadalje
vali vožnjo.

Obvestila o podrtih drevesih so še naprej 
prihajala. Na cesti Trebnje-Grmada je bilo prav 
tako podrtih več dreves, ki smo jih odstranili. 
Ker pa je bila nevarnost padajočega drevja pre
velika, smo se odločili, da se zapre promet na 
tem odseku, dokler sneženje ne preneha. V tem 
času je bilo odstranjevanje potrebno tudi na 
cesti Trebnje-Račje selo, kjer so sodelovali tudi 
gasilci PGD Račje selo.

več kot 140 dreves, ki so ovirala ali ogrožala 
promet. Poleg nevarnosti padajočih dreves je 
zaradi naraščanje vodostaja reke Temenice ob
stajala tudi nevarnost poplavljanja nižje ležečih 
objektov. Zato so gasilci, ki so ostali v gasilskem 
domu, nemudoma pripravili vso opremo za ta
kojšnje posredovanje pri poplavah. Medtem se 
je sneženje umirilo in tako smo lahko odstranili 

drevje s ceste Trebnje-Grmada, kjer so 
sodelovali tudi gasilci PGD Vrhtrebnje.

Največ podrtih dreves je bilo na odse
ku ceste Repče-Odrga. Tudi tukaj so po
sredovale ekipe gasilcev PGD Trebnje, 
dve iz smeri Trebnjega, ena pa preko 
Vrhtrebnjega in Repč. Po dveh urah in 
pol dela in skupno več kot 150 odstra
njenih dreves, ki so zapirala pot, je bila 
cesta zopet prevozna.

Intervencija se je zaključila ob 15. 
uri, ko smo se vsi gasilci vrnili v gasil
ski dom Trebnje. Najpomembneje je, da 
se ni nihče na intervenciji poškodoval, 
kajti nevarnosti je bilo zelo veliko (mo
torne žage, spolzek teren, padajoča dre

vesa, tekoč promet...), odstranili pa smo več kot 
450 dreves in tako omogočili prevoznost cest. 
Temu je sledilo še čiščenje opreme in vozil in 
priprava na naslednjo intervencijo.

Sodelovalo je 17 gasilcev, ki smo skupno 
opravili preko 100 prostovoljnih ur dela.

Optika z
OKUSOM.

Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher 
PE Novo mesto PE Brežice 

Kettejev drevored 32 Pleteršnikova 1 

8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 pon-pet 9-19 
sob 9-13 sob 9-13

Novo mesto 070 660 650 

Brežice 070 660 660

Gl—/VEBIVAHGErS.CZOIV'

V imenu PCD Trebnje: Lovro Hren, poveljnik
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»DVIGNITE SE!«
»Vsem in vsakomur posebej med vami želim, da bi 

imeli vzrok za jezo. To je nekaj dragocenega. Kadar 
človeka nekaj razjezi, tako kot je mene razjezil naci
zem, postane bojevit in močan ter ukrepa... Vzrokov 
za jezo je danes veliko, kajti ta naš svet očitno ne gre šnela Smuk 
v pravo smer,« razmišlja 95 letni Stephane Hessel, 
avtor svetovne uspešnice Dvignite sel, ki so jo doslej prevedli že v več kot 
trideset jezikov in natisnili v več kot treh milijonih izvodov.

0m

L.

1

Ko mi je bilo pred časom iz uredništva Cajtnga ponujeno, da »na glas 
razmišljam« in posredujem svoje videnje aktualnih pomembnih dogod
kov za občane, sem imela tisoč idej. In bolj ko sem razmišljala o čem naj 
pišem, bolj sem prihajala do zaključka, da so vse konkretne zadeve o 
katerih bi želela pisali, le posledica in rezultat našega odnosa. Zato bom 
pisala o tem.

Čas v katerem živimo je neusmiljen. SVET se vrti v napačno smer in 
drsi s tečajev. LAHKO VPLIVAMO NA TO? ZELO TEŽKO.

EVROPSKA UNIJA se sooča z negotovo prihodnostjo in velikimi teža
vami. LAHKO VPLIVAMO NA TO? TEŽKO.

Tudi za našo DRŽAVO se zdi, da išče kompas. Ukvarja se s polprete
klo zgodovino, delitvami na vaše in naše, rdečimi zvezdami, velikimi egi 
na obeh/vseh straneh, kadrovanjem in hkrati z varčevalnimi ukrepi za 
socialne transferje, izobraževanje, zdravstvo.... LAHKO VPLIVAMO NA 
TO? MORDA.

In prav nič drugače ni v naši LOKALNI SKUPNOSTI; občina ostaja v 
nekem sivem povprečju, ukvarja se sama s seboj in je sama sebi namen, 
deli drobtinice in sklepa kravje kupčije med »ta pravimi«, v občinski 
upravi dosledno zaposluje »nedomačine«, z redkimi izjemami posle od
daja le tujim podjetjem, išče dežurne krivce za lastne napake,... ob vsem 
tem pa pozablja na svoje poslanstvo, biti v službi ljudi, na neizmerne na
ravne in človeške potenciale in možnosti za preboj naše občine, ki tako 
ostajajo neizkoriščeni. LAHKO VPLIVAMO NA TO? LAHKO!

Ob zavedanju, da lahko vplivamo, lahko naredimo veliko. Pozabimo 
na vsesplošno apatijo in miselnost »saj jaz ne morem nič vplivati«. Lah
ko, pa še kako. Povedati moramo kaj hočemo, kam želimo, v kakšni druž
bi želimo živeti in zahtevati od občinskih veljakov, da prevzamejo(mo) 
svoj del odgovornosti in se začnejo(mo) odločati o pomembnih 
stvareh za nas in za druge na podlagi več morale in manj intere
sov. Da naredimo tisto, kar je prav, namesto tistega, kar se splača! 
(T.Terzani)

Župan, prvi mož naše občine je pravnomočno obsojen zaradi več ka
znivih dejanj zlorabe uradnega položaja. Država oz. tožilstvo proti njem 
vodi še okoli 10 postopkov za kazniva dejanja. Komisija za prepreče
vanje korupcije je zgrožena zaradi »moralne abstinence« trebanjskega 
župana dala pobudo za spremembo zakonodaje. Nadzorni odbor Obči
ne ugotavlja, da se enake nepravilnosti in zlorabe nadaljujejo. Župan ne 
čuti nobene odgovornosti, nobene refleksije. 12 svetnikov Občinskega 
sveta pa je dvignilo karton, da teh kaznivih dejanj ne obsoja.

Saj ni res, da družba to odobrava, res je, da enostavno nemo in ne
močno spremlja, kako nekateri izigravajo moč in sistem. DRUŽBENO 
OBSOJANJE IN TERJANJE ODGOVORNOSTI pa je prav gotovo kazen, 
na katero se odvetnik ne more pritožiti in proti kateri svetnik ne more 
dvigniti rdečega kartona.

Dr. Erik Brecelj je pred kratkim povedal nekaj, kar zelo lahko presli
kamo na Trebnje: »Sporočilo je jasno: Bodite tiho in pustite, da politika 
počne z vami, kar želi. Želeli smo ven iz komunizma, kjer je približno 
enak sistem - če si delal kaj proti sistemu, si bil kaznovan. Ce si bil tiho, 
so te pustili pri miru, in če si kaj sodeloval, si bil nagrajen. Ta enopartij
ski sistem gre v Sloveniji naprej. Če si njihov, dobiš drobtinice, če kaj go
voriš te udarijo, če sodeluješ, si nagrajen. Zaradi te filozofije smo prišli 
v krizo, hujšo kot preostala Evropa, in izgubljamo vsi. Razen res redkih 
posameznikov vsi izgubljamo. In ta molk Slovencev, ki najbrž izhaja še 
iz hlapčevstva, nas drago stane. Ob vseh herojskih zgodbah iz preteklo
sti smo zdaj, da ne rečem, kolaboracionisti s korupcijo.«

Morda se komu zdi moraliziranje, komu filozofiranje, ampak trdno 
verjamem, da lahko soustvarimo mikrookolje, našo lokalno skupnost, v 
tem še tako norem svetu, ki nas obdaja - VARNO! Če bomo kupovali in 
koristili storitve v lokalnem okolju, pri kmetih, v trebanjskih trgovinah, 
koristili in cenili domače znanje, hodili v domače servise, k domačim 
frizerjem, cvetličarjem, pekom, slaščičarjem, mesarjem, obrtnikom, mi
zarjem, koristili usluge domačih gradbenih podjetij, gostincev, vodovo
darjev, agencij, projektantov, hodili na domače prireditve in s tem pod
pirali trud društev in kulturnih delavcev, spodbujali naše športnike na

Stikalo Touch izdelovalca 
Tem-a iz Čateža izbrano med 
deset najbolj inovativnih

V torek, 6. novembra 2011, so na sejmu Ambient Ljubljana - Se
jem pohištva 2012 že osmič zapored podelili nagrade desetim naj
boljšim izdelkom s področja notranje opreme bivalnih prostorov in 
druge bivalne kulture. Šestčlanska mednarodna komisija pod vod
stvom arhitekta Janeza Koželja je med prispelimi prijavami izbrala 
deset najbolj inovativnih in kreativnih izdelkov.

Med njimi je priznanje podelila tudi družbi TEM s Čateža za stikalo
TOUCH, ki je prvo večopravilno 
stikalo na svetu. Družba TEM je 
razvila stikalo na podlagi sloven- 

------------ ske inovacije in kot prvi proizvaja
lec to tehnologijo uspešno imple
mentirala v svoje proizvode. Novo 

|-----------------HgMi j stikalo prihaja na slovenske pro
dajne police še v letošnjem letu.

1 "1 11— Strokovna komisija je prijavlje
ne izdelke ocenjevala po sedmih 

strokovnih kriterijih: inovativnosti, uporabnosti, likovni ter estetski 
vrednosti, jasnosti koncepta, tehnološki kakovosti in okoljski primerno
sti. (Več na www.cajtng.com) rvvi

Borut Antonič s.p. 
Dolenja vas i, Velika Loka 
07/348-92-24,041/748-495

• brušenje,lakiranje ali oljenje parketa
• nabava in polaganje masivnega parketa
• nabava in polaganje gotovih parketov
• nabava in polaganje PVC podov
• velika izbira gotovih parketov

tekmah, če si bomo vzajemno pomagali, če bomo ponosni na dosežke so- 
krajanov, če bomo poskušali razumeti potrebe starejše in mlajše genera
cije, če ne bomo nikogar ovirali, če bomo od sebe in drugih terjali spošto
vanje do narave in okolja, bomo živeli v bistveno VARNEJŠEM OKOLJU, 
saj si bomo sami pomagali zagotavljati preživetje, delovna mesta, 
pozitivno ekonomijo, zdravo okolje, dvigovali kvaliteto bivanja in 
predvsem stkali trše in iskrene medsebojne odnose ter posledično 
začutili večjo pripadnost kraju. Pravijo, da je veriga tako močna kot 
njen najšibkejši člen; morda se sliši neverjetno, ampak tukaj velja sistem 
domin, soodvisnosti; naš nakup avtomobilskih gum pri domačem proda
jalcu, ki ga sploh ne poznate ali morda celo ne marate, lahko preko dolge 
sklenjene verige vpliva na službo vaše žene, ki dela v frizerskem salonu v 
popolnoma drugem koncu občine, na urejenost nogometnega igrišča ali 
na uspešno prireditev lokalnega društva. Zveni čudno, ampak drži. In če 
bodo po našem zgledu ravnala tudi domača podjetja, obrtniki, šola, vrtec, 
gostilne, dom za ostarele, morda celo občina,... bodo členi verige močnejši 
in trdno sklenjeni.

Nič ne dobiš zgolj z lenobnim pripadanjem neki skupnosti, ampak 
predvsem z delovanjem zanjo, za njen razvoj, za njeno prihodnost. Prav to 
poskuša temu ponorelemu svetu, ki očitno ne ve, kam pluje, po B. Sobanu, 
zdaj trmasto dopovedati 95 letni Stephane Hessel.
Občinska svetnica izraža svoje mnenje, ki ni nujno enako z mnenjem uredništva!
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V gozdovih previdno!
TREBNJE, 03.11.2012 - Narava je pred nekaj dnevi s svojim moč

nim snegolomom spet udarila nazaj in uničila veliko gozdnega in 
drugega drevja. Navidez je to naravna posledica večje količine juž
nega snega, vendar ni vse tako! V največji meri je za to kriv človek 
(človeštvo), s svojimi nespametnimi posegi v naravo. Poglejmo, za
kaj?

Prvi problem! Ker se naš planet segreva zaradi spuščanja nenor
malnih količin vseh mogočih plinov v ozračje, se vegetacija podaljšuje v 
pozno jesen. Letos listje na drevju ni odpadlo pravočasno, saj smo imeli 
zelo vroče poletje in dolgo toplo jesen. To pa je drevje zmotilo v svoji 
vegetaciji, da je listje jeseni pričelo ponovno rasti in zeleneti, namesto 
da bi odpadlo! Nekatera drevesa, npr. divje češnje v gozdovih in cepljene 
češnje v sadovnjakih, pa so v jeseni celo cvetele. In ko je prišel prvi južni 
sneg, se le ta ni oprijel le vej ampak tudi listja in to je bilo usodno za mno
ga drevesa v gozdovih in kmečkih sadovnjakih. Pod težo južnega snega 
se je drevje zlomilo!

Drugi problem! Naš slab odnos do našega gozda. Ker gozdov ne čisti
mo tako, da izločamo odvečna drevesa, ki rastejo v pregostem gozdu. To 
odvečno drevje bi lahko uporabili npr. kot obnovljivo lesno biomaso za

kurjavo, malo 
boljši les 
pa za druge 
namene! Ce 
drevesa v 
gozdu raste
jo preveč na 
gosto, bodo

rasla predvsem v višino, ker tekmujejo med seboj, da na vrhu dosežejo 
svetlobo. Nastanejo dolge »prekle«! Taka drevesa so drobna in zelo viso
ka in ko pride neurje z južnim snegom, je katastrofa tu! Zato ni odveč, da

lastnikom gozdov svetujemo, da skrbijo za svoje gozdove in da jih očistijo 
slabih in preveč na gosto poraslih dreves!

Zato, v gozdovih previdno! Ne samo lastniki gozdov, tudi njihovi na
ključni obiskovalci! Ko malo bolj zapiha burja ali veter, še vedno pada
jo na tla debelejše odlomljene veje, kar je lahko za človeka usodno! Še 
posebno nevarno je žaganje in podiranje napol podrtih dreves ali tistih 
dreves, ki so se zagozdila ali pa upognila sem in tja. Taka drevesa lahko 
človeka ubijejo, saj se pri neprevidnem žaganju sproži njihova potenci
alna energija, podobno, kot bi sprožili napeti lok ali vzmet. V takem 
gozdu nikoli ne bodite sami! Pri čiščenju gozda in spravilu podrtega in 
zlomljenega lesa tudi nikoli brez zaščitne opreme, predvsem pa nikoli 
brez zaščitne čelade!

I KULINARIKA JURE 
CATERING

Za vas organiziramo piknike, veselice, fantovščine,

Trebanjske kegljačice po šestih 
krogih na neverjetnem 4. mestu

Zagotovo tudi največji optimisti niso pričakovali, da bodo trebanj- 
ke kegljačice v elitni slovenski kegljaški ligi po šestih krogih dose
gle kar tri zmage. S šestimi točkami so trenutno na visokem četrtem 
mestu na prvenstveni lestvici.

Prva ekipa Trebnjega v elitni ligi trenutno zaseda odlično 4. mesto. 
Prva ekipa Trebnjega v elitni ligi trenutno zaseda odlično 4. mesto.V pr
vem krogu so kot »domačinke« premierno tekmo proti Adrii iz Ankara
na (tretje uvrščeni ekipi iz lanskega prvenstva) izgubile z 1,5:6,5 (3.117 
: 3.229). Na tej tekmi se je pokazalo, da zaradi zapletov s kegljišči niso 
bile dovolj pripravljene. Tudi trema je naredila svoje. Popravni izpit so 
uspešno položile proti mariborskem Konstruktorju z zmago 6:2 (3.118 : 
2.992). Z enakim izidom (3.133 : 3.105) so slavile na ljubljanskem keglji-

FRIZERSKI SALON GLORIA
TREBNJE (TC SPAR): 031/668 355; pon, tor, čet, pet 8-19, sob 8-13, sreda zaprto 
VELIKI GABER: 051/740 438; tor, sre 7-14, čet, pet 13-19, sob 7-13

NAJUGODNEJŠE ' HF

CENE *
MOŠKIH IN 
ŽENSKIH FRIZUR

moško striženje od 6,00 do 9,00€
striženje, fen frizura z dodatki od 20,SOC do 23,SOC
barvanje komplet od 32,SOC do 38,SOC

šču Maksa Perca proti Ljubljančankam. Sledilo je gostovanje v Postojni 
proti ekipi Proteus in poraz z 2:6 (3.159:3.241). Z enakim izidom (3.162 
: 3.178) so naše kegljačice klonile v Cerknici proti Brest-u, čeprav jih jedo K3 
eno točke delilo le 17 kegljev.

V zadnjem (do sedaj odigranem) krogu so po slabem začetku na tekmi 
proti kranjskem Triglavu po drugi menjavi izenačile izid in z desetimi 
keglji naskoka na koncu obdržale pozitivno razliko v kegljih za zelo po
membno zmago s 5:3 (3.152 : 3.142), kar je naše borke pripeljalo do vi
sokega četrtega mesta na lestvici.

Do konca prvega dela 
so na sporedu še tri 
tekme: gostovanje v Tr
žiču proti Ljubelju (to 
soboto, 10. novembra 
2012), nato na ljubljan
skem kegljišču Društva 
vojnih invalidom proti 
aktualnim državnim in 
svetovnim prvakinjam 
kegljačicam celjskega 
Lanteksa (17. novem
bra 2012) in zaključek 
jesenskega dela v Ka
mniku proti ekipi Ete 
(24. novembra 2012).

»Seveda sem s tre
nutnim rezultatom več 
kot zadovoljen in bi ob
tej priložnosti dekletom čestital za njihovo fanatično borbenost, na račun 
katere dosegajo tako odlične rezultate. To soboto bomo proti Ljubelju po
skusili zmagati, a bo pot do zmage vsekakor težka. Proti Lanteksu realno 
gledano nimamo možnosti za zmago, bomo pa zato poskusili presenetiti 
kegljačice Ete iz Kamnika. Vsekakor pa bom že več kot zadovoljen, če bomo 
jesenski del končali na sredini lestvice«, je za Cajtng.com povedal trener 
trebanjskih kegljači c Niko Goleš.

Drugi ekipi Trebnjega ne gre tako dobro, saj so v 2. ligi Zahod (ena 
od dveh tretjih lig po kakovosti), po štirih odigranih tekmah na zadnjem 
mestu brez osvojene točke. V kolikor želite začeti kegljati, je morda sedaj 
pravi čas, da začnete, nato pa se preko trebanjske druge ekipe z dobrimi 
rezultati prebijete v sam vrh slovenskega kegljaštva. Čestitke prvi ekipi 
in - le pogumno naprej, druga ekipa! ^
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ZAKLJUČNA GRADBENA DELA - PREVOZI y

GRADAAGMIC
Peter Agnič s.p. 
Majcnova 4, Trebnje 
Tel: 07/ 30 44 752, 
Gsm: 041618 975

ZAKLJUČNA GRADBENA DELA
• vroče akcijske cene za strojne omete ter fasade
• izvajamo tudi pleskarska dela, tlake, vse vrste oblog
• nudimo izvedbo na višini z delovno košaro 24m
• izvedba z najkvalitetnejšimi materiali in garancijo

Halo beton d.0.0. ima številne zadovoljne stranke na področju betona. Naše glavne 
prednosti so poznavanje dela z neizkušenimi kupci, svetovanje za vas najprimernejše 
sestave betona in dostava v dogovorjenem času. Odločite se za betonarno Trebnje!

Ponosni liisi«ilii«ni|iliiiiiiliiilio»osii

ZfMS

BETONARNA TREBNJE
Ml <44 MO

Halo beton d.0.0., Podjetniška alko UMBNIE - www.halobeton.si - halobeton@gmail.(ont

Če vam bankomat ne izplača 
denarja, še ne pomeni, da vam 
ga ni tudi »vzel«

TREBNJE, 25. OKT. 2012 - Primer našega bralca kaže na to, da je 
potrebno biti - še zaradi enega razloga več - zelo previden pri dvi
govanju denarja na bankomatih. Ja, tudi v Trebnjem. Ali pa morda 
- samo v Trebnjem, kajti nismo še zasledili podobnega primera dru
god po Sloveniji. Pa verjamemo, da se zna zgoditi tudi drugje.

Mama je šla, kot piše bralec, na bankomat, kjer je želela dvigniti 150€. 
Ker ji bankomat denarja ni izplačal, je odšla in se vrnila kasneje. Zopet je 
poskusila dvigniti denar, tokrat ji je bankomat denar izplačal. Nič hude
ga sluteča gospa je denar vzela in odšla. Šele njen sin, ki se nam je tudi

oglasil (podatki so nam znani), 
je opazil, da jo je bankomat olaj
šal tako za prvih 150€, katerih 
ji ni izplačal, kako tudi za drugih 
150€.

Gospa je primer prijavila 
policiji, z banke pa je po nekaj 
tednih, kot trdi bralec, dobila 
odgovor - se zgodi.

»Pričakovali smo, da bo po
stopek pokazal, da moja mama 
denarja ni dobila in ni vzela z 
bankomata. Po tem smo seveda 
pričakovali povračilni storno 

150€. V obvestilu ne piše prav nič o morebitnih posnetkih na bankomatu, 
iz katerega bi bilo jasno razvidno, da moja mama denarja ni dobila in ga ni 
vzela«, je še zapisal bralec, a bo, kot kaže, mama ostala praznih rok.

Razumemo, da je tudi bankomat zgolj avtomat, a menimo, da bi vse 
transakcije morale biti posnete tudi z varnostno kamero, saj lahko ne
nazadnje pride do zlorabe - tudi v odnosu banke do potrošnika, ki v ta
kem primeru ni popolnoma nič varovan. ^ ^ /nnc,y‘e

Pa vi... verjamete bralčevi zgodbi?

Pozor, bankomat lahko »vzame« 
denar, brez da bi vam ga tudi dal,. 
Vsaj tako trdi naš bralec.

Na Cajtng.com smo po objavi članka zasledili tudi dva komentar
ja, kjer bralca menita, da težko verjameta zgodbi. Bralca, ki nam je 
zgodbo zaupal (če ga ne bi res dobro poznali in verjeli, da ne gre za 
neslano šalo, zgodbe tudi mi ne bi objavljali), smo zato še enkrat 
vprašali, če vse to, kar je navedel še vedno drži ali se je mama spo
mnila, da...

»ja, sem videl komentarje, pa saj bi tudi jaz kaj takega napisal, če ne bi 
poznal. Škoda, ker nisem snemal pogovora po telefonu z gospo na klicnem 
centru banke, ki je dežurna predvsem za preklice kartic. Ona je tista, ki je 
rekla, da se to dogaja in da se naj pač pritožimo na enoti. Mama pravi, da 
denarja ni bilo ven. Denarja vsekakor nima. Mene ni bilo zraven. V obve

stilu kot odgovor pritožbi so napisali, da bankomat plusa ni imel. Torej, če 
to sprejmemo kot destvo, potem ali je denar obtičal v bankomatu ali pa je 
prehitro obupala. V vsakem primeru je verjetno denar pobasal naslednji. 
Meni je čudno le, da odgovor ne omenja nič posnetkov in tako ne morem 
vedeti, ali je banka tiho ker imajo posnetek, ali pa ga nimajo in nočejo tega 
omenjat. Ne vem, od kod jim ideja, 
da mamo pošljejo na policijo, češ 
da naj ona zahteva posnetke ban
komata in bodo tako videli. Sem 
jezen, hkrati pa vem, da nimamo 
dovolj dokazov, da bi s čim kon
kretnim nadaljevali. Mama mi je 
ravno rekla, da na policijo ne gre 
več (je bila takrat najmanj dva
krat, ko niso vedeli, kaj bi naredili) 
in ji je nerodno, prisegla je, da ne 
bo več dvigovala na bankomatih 
(pač, mama), in verjetno je s tem 
zgodba zaključena«, je povedal 
oz. zapisal Boris, sin gospe, ki bi 
naj ostala brez 150€.

Če se kaj podobnega zgodi vam, 
priporočamo, da čim prej preverite stanje na vašem računu, v kolikor 
pa se vam zgodi isto, kot v opisanem primeru, pa tudi obvestite policijo. 
Ne bomo se opredeljevali (niti to v tem trenutku ni pomembno), če ima 
prav mama ali komentatorja, naš cilj je zgolj ta, da vas seznanimo z do
godkom, hkrati pa pozovemo k previdnosti... (gs)

Komentar bralca: »Prišlo je do 
enega izmed teh dveh scenarijev.
1) Šlo je za zlorabo bankomata 
(cash trapping), v kar ne verja
mem, ker se tone bi zgodilo samo 
njej, pač pa večim strankam.
2) Ženska je denar pospravila v 
žep ali pa kdo drug. Za slednje si 
je kriva sama.
To, da bi ji denar bankomat vzel, 
skoraj ne verjamem, saj se tudi v 
bankomatu zapisujejo izplačila.
In če se zapisi banke in bankoma
ta ne ujemajo, popravijo stanje 
na računu.«

Izbira pravega računovodskega 
servisa je lahko vaša 
najpomembnejša odločitev!
• Ponujamo vam objektiven pogled

na vaše poslovanje in svetujemo H K i p 

korake za njegovo izboljšanje. N ™

• Prenos računovodstva je enostaven in 
možen kadarkoli med letom.

Hira !

ki B^JHJBEDDSDEHp 

PE&nESEEHHP
KERFI
FINANČNI INŽENIRING

Trebnje, Studenec 32
PE Novo mesto, Kolodvorska 4 www.kerfin.eu I info@kerfin.eu
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Mont tim Smole d.o.o. 
Dolenje Ponikve 1, TREBNJE 

041631984, 031860 744 
www.monttim.si

PRIDI, VIDI IN SE ČUDI,
KAJ Tl FIRMA MONT TIM NUDI!

♦ krovstvo in kleparstvo
♦ dobava in montaža strešnih kritin
♦ dobava in montaža fasadnih sistemov
♦ izdelava nosilnih jeklenih konstrukcij
♦ gradbeni inženiring
♦ krivljenje pločevine
♦ plazemski razrez
♦ prevozi
♦ izposoja dvigal

k.

Kratke novičke...
20-letni Jan Gričar iz Trebnjega se je udeležil 
mednarodnega tekmovanja saksofonov 1SSAC 
v Ameriki (zvezna država Georgia), kjer je v 
kategoriji do 30 let tekmoval kot edini Evrope
jec. Od 40 tekmovalcev je bil uvrščen najprej 
v polfinale, kamor se jih je prebilo 12, kasneje 
pa še v finale, med najboljših šest. Na koncu 
je dosegel odlično 2. mesto. Jan je študent 3. 
letnika Akademije za glasbo pri prof. Matjažu 
Drevenšku. Je dobitnik več najvišjih nagrad na 
državnih in mednarodnih tekmovanjih, bil pa 
je tudi finalist Evrovizijski mladi glasbenik leta 
2008 na Dunaju.

Na enem izmed zadnjih treningov Kegljaškega 
kluba Trebnje na kegljišču Društva vojnih in

validov na Malenškov! ulici 1 
v Ljubljani je naše kegljačice 
obiskal član stokovne komisije Kegljaške zveze Slo
venije in novinar športnega dnevnika Ekipa Stane 
Kadunc. V kratkem pogovoru je dejal, da je na Sve
tovnem članskem prvenstvu na Poljskem sklenjeno, 
da je trebanjska kegljačica Nika Radelj predlagana 
v širši izbor za kadetsko reprezentanco Slovenije 

(U18). Bo Trebnje dobilo reprezentantko?

Trebanjec Boštjan Rakarje za Odprto kuhinjo (21. 
okt. 2012), prilogo Nedela izumljal nove jedi s ki
som. »Škoda bi bilo, da Trebanjci ne bi vedeli, ka
kšnega umetnika imamo doma«, je še zapisal bralec, 
kateremu se zahvaljujemo za poslano. In seveda - z 
veseljem objavljamo. Kakšne jedi je Boštjan izumil, 
si lahko preberete na www.cajtng.com!

2 2-letnik komaj 
čakal december, 
dočakal pa ga ni!

V noči z 18. na 19. oktober 2012 se 
je okoli 22.30 ure na Podjetniški ulici v 
Trebnjem, na izvozu iz Trebnjega proti 
Mirni, zgodila prometna nesreča, v ka
teri je ugasnilo mlado življenje. Voznik 
osebnega vozila se je zaletel v edino 
tamkajšnje drevo, po tem, ko je že ka
kšnih 50m prej začel zapuščati cestišče 
in drveti naravnost proti drevesu. čajo,

‘fimF 1
v 'Vv ,

t'
agi ovinek v levo je 

bil usoden za 22-letni- 
ko, mlado življenje je 
ustavilo edino drevo na 
tem mestu.

22-letnik je ostal vkleščen v vozilu. Ga
silci PGD Trebnje so s tehničnim posegom 
ponesrečenega rešili iz vozila, reševalci ZD 
Trebnje pa so takoj pričeli z oživljanjem, 
vendar je bilo za ohranitev fanta pri življe
nju žal prepozno.

Fant je končal svoje mlado življenje do
ber kilometer pred domom. Pri rosnih 22- 
tih letih je imel že sedem let in pol delovnih 
izkušenj, maja letos pa je dobil zaposlitev 
za nedoločen čas. Iz zapisa na njegovem Fa- 
cebook profilu pred desetimi dnevi je moč 
razbrati, da je komaj čakal december. Žal ga 
ni dočakal.

Prijatelji in ostali se od nesrečno premi
nulega poslavljajo z besedami spoštovanja, 
vsi ga opisujejo kot izjemno dobrega fanta. 
Verjamemo, da je tak tudi bil. Iskreno soža
lje svojcem in - počivaj v miru, fant!

Iz Generalne policijske uprave poro
da je 22-letni voznik iz Trebnjega 

zapeljal s ceste zaradi neprila
gojene hitrosti, med vožnjo pa ni 
bil pripet z varnostnim pasom. 
Naj bo tudi ta nesreča (še en) 
opomin in poziv k varni vožnji!

URADNO POLICIJSKO POROČILO:
18.10. ob 22.25 se je pri Trebnjem 
zgodila prometna nesreča, v kateri 

I je umrl voznik osebnega avtomobi- 
>*gS| la. Novomeški prometniki so ugo- 

lovili' da je 22-letni voznik osebne- 
M *lik 9a avtomobila Škoda fabia vozil po

a ""V'1' ‘ ‘' _ 4**: regionalni cesti iz Trebnjega proti 
Mirni. V blagem ovinku je zaradi 

neprilagojene hitrosti izgubil oblast nad av
tomobilom, zapeljal s ceste in silovito trčil v 
drevo. 22-letni voznik, ki med vožnjo ni upo
rabljal varnostnega pasu, je zaradi hudih 
poškodb umrl na kraju prometne nesreče.

(Alenkn Drenik. PU Novo mesto)

S

KRONIKA
27. OKT. 2012 - Ob 11.56 je bil na cesti Mokro- 

nog-Zbure pri kraju Dolenje Laknice opažen večji 
oljni madež. Gasilci PGD Mokronog in PGD Trebnje 
so madež v dolžini 500 metrov posuli z vpojnimi 
sredstvi in očistili cestišče, pregledali območje po
toka Laknica ter zaradi preprečitve onesnaženja na 
gladino postavili pivnike in lovilna črevesa. Delavec 
Cestnega podjetja Novo mesto je postavil opozoril
no signalizacijo. 0 dogodku so bile obveščene pri
stojne službe.

27. OKT. 2012 - Ob 16.46 so v Dolenjih Laknicah 
gorele saje v dimniku stanovanjske hiše. Gasilci PGD 
Mokronog so nadzorovali zgorevanje saj, pregledali 
okolico in očistili dimnik.

28. OKT. 2012 - Ob 4.39 je podrto drevje deloma 
zaprlo cesto na relaciji Trebnje - Grmada. Drevo so 
odstranili delavci CGP Novo mesto.Ob 4.44 je podrto 
drevje popolnoma zaprlo cesto na relaciji Trebnje - 
Mirna. Drevo so odstranili delavci CGP Novo mesto. 
Ob 5.25 je meteorna voda zalila klet stanovanjske 
hiše v Račjem selu, občina Trebnje. Posredujejo ga
silci PGD Račje selo.

28. OKT. 2012 - V občini Mokronog-Trebelno je 
voda ogrožala stanovanjsko hišo v kraju Puščava. 
Zaradi podrtega drevja je bilo začasno neprevoznih 
več cest. Prekinjena je bila tudi oskrba z električno 
energijo in pitno vodo. Posredovali so gasilci PGD 
Mokronog, Trebelno, Velika Strmica in Štatenberk.

28. OKT. 2012 - V dopoldanskuh urah so podrta 
drevesa zaprla več cest v občini Mirna. Gasilci so 
imeli največ podrtih dreves v višje ležečih predelih 
občin, kjer je snežna odeja presegla 20 cm. Najhujše 
je bilo na cesti proti Debencu in na cesti proti Vol
čjim Njivam. Podrta drevesa so odstranili gasilci 
PGD Mirna in Volčje Njive.

fReCOl
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VAŠIM MALIM ŽIVALIM NUDIMO :
• vsa preventivna cepljenja
• zdravljenja 
e sterilizacije, kastracije
• preglede z UZ (pregled na brejost)
• operacije mehkih tkiv
• oskrba in toaleta ran
• čiščenje zobnega kamna
• diagnostične preiskave, kot so:

- biokemijska preiskava krvi,
- test na mačjo levkozo in mačji aids,
- test na mikrosporijo,
- test na parvovirozo,...

• sredstva za odpravo zunanjih in notranjih zajedalcev

I • Tfikii ■>* 

8 > ■ >

PRODAJA VRHUNSKE HRANE:
• Eukanuba, HiH's, RoyalCanine, lams

PRODAJA PRIPOMOČKOV:
• ovratnice, povodci, oprsnice
• znamke Rogz;
e krtače, ležišča, blazine, torbe,
• šamponi, igrače, priboljški,...

P0GREBRE JR 
POKOPmJŠKE 
STORITVE

0KLESER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in neugodnejši.

Ohlešen d.o.o.. K Roku 26. Rovo mesto, Tel.: 07/33 70 200 - non stop

m d.o.o.

- IZDELAVA STROJNIH OMETOV, TLAKOV (estrihov)

Vas zanima floorball? Pridruži
te se Trebanjcem in ostalim, ki 
igrajo za Primskovške zverine

Floorball je pri nas relativno neznan šport, dejansko pa gre za 
dvoranski hokej. Iz različice hokeja na ledu in hokeja na travi se je 
torej razvil tudi dvoranski hokej ali drugače - floorball. Našim kra
jem najbližji klub, ki igra v floorbal ligi, je Floorball Club Primskov
ške zverine, ki prihaja iz sosednje občine Šmartno pri Litiji. Sedež 
kluba je na Gornjem vrhu.

Floorbal hokej ima seveda veliko 
podobnosti s hokejem na ledu, najve
čja razlika pa je ta, da je floorball pov
sem nenasilen hokej (brez udarcev s 
palico, naletov na telo), še več - preti
rana grobost je celo strogo kaznovana.
Primskovške zverine v 1. slovenski 
floorball ligi nastopajo že tretjo sezo
no. Tu je potrebno povedati, da 1. liga 
ni elitna, ker obstaja tudi močnejša 
liga, ki nosi ime po sponzorju Terme 
Olimia liga.

Obstajata dve različici floorball ho
keja, veliki in mali floorball. Razlikuje
ta se v velikosti igrišča, posledično pa 
seveda tudi v številu igralcev na tere
nu. Pri velikem floorball hokeju igra 
pet igralcev in vratar, pri malem pa 
trije in vratar. Oprema za ta zanimiv 
šport ni draga, saj je ob klubskih dresih in dvoranskih supergah (tako kot 
pri vseh dvoranskih športih) potrebna le še igralna palica (20€ - 300€). 
Vratar ne potrebuje niti te, a ima zato dosti več zaščitne opreme. Strošek 
zanj se ocenjuje od 100€ do 400€. Primskovške zverine igrajo svoje tek
me v Športni dvorani Pungrt v Šmartnem pri Litiji, tekme in treninge pa 
imajo na isti lokaciji vsak torek od 17.30 do 19.30 ure.

Poleg dveh moških članskih lig obstajajo tudi mlajše selekcije floorball

hokeja in sicer Ull, U13, U15 in U19. V Sloveniji 
obstajajo tudi ženski klubi, ki se ravno tako borijo 
za naslov državnega prvaka, deluje pa tudi klub 
igralcev floorballa na vozičkih. Začetki floorballa 
v Sloveniji sicer segajo v leto 1992, prvi klubi pa 
so se ustanovili Jeta 1999, predvsem na Gorenj
skem (Jesenice, Žiri, Škofja Loka, Borovnica). Leta 
2000 se je ustanovila Floorball zveza, ki dandanes 
šteje 17 klubov, ki so po kakovosti razporejene v že omenjeni dve ligi.

Za nam najbližji klub, že omenjene Primskovške zverine, igrajo tudi 
trije Trebanjci (David Andolšek, Lovro Bregar, Jernej Markovič), kar je

tudi povod, da ta šport predstavljamo 
širšim množicam oz. našim bralcem.

»Po lanskem 9. mestu smo si letos za
stavili cilj priti med prvih 6 ekip«, pove 
predsednik kluba Božidar Zupančič, 
v nadaljevanju pa oceni začetek leto
šnje sezone. »Letošnja sezona se je pri
čela 22. septembra. Naša prva tekma se 
je odvila v prid gostujoči ekipi Galaks iz 
Železnikov. Po kar hudem porazu smo 
se uspešno pobrali, saj smo na naslednji 
tekmi nasportnike FBKJaws iz Ljublja
ne premagali 4:2. Za nas je bila to zelo 
pomembna zmaga, saj nam je prinesla 
potreben zagon za nadaljne tekme«.

Primskovške zverine so torej že 
prebile ledine, sedaj pa "orjejo" po 
raznih dvoranah po Sloveniji. Cilji so 
zastavljeni, potrebno bo le dobro tre
nirati in se boriti. V kolikor se sami 
najdete v dvoranskem hokeju, se lah

ko pridružite Primskovškim zverinam tako, da pokličete 031 368 367 ali 
pa se odpravite na kakšen njihov trening ali tekmo ter se o vsem dogo
vorite na licu mesta.

»Vsvoje vrste seveda vabimo vse zainteresirane, predvsem pa dečke do 13 
let,saj želimo usta novi tiselekcijo Ul 3«,še povepredsednikFCiiPrmskovške 
zverine Božidar Zupančič. (GS)

Barve Primskovških zverin branijo igralci, ki prihajajo iz treh občin - Šmar
tno pri Litiji, Zagorje in Trebnje. Iz naših krajev pa so to David Andolšek 
(vratar v modrem dresu), Jernej Markovič (št. 33) in Lovro Bregar (št.7).
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Otroški park PRELESJE 
Prelesje 346, Šentrupert 
Gsm: 051 248 500

Odpiralni čas: 
ponedeljek: po dogovoru 
torek: po dogovoru 
sreda: 15.00 -1900 
četrtek: 15.00 -19.00 
petek: 15.00 - 20.00 
sobota: li.oo > 20.00 
nedelja: 13.00 -18.00

otroski.park.prelesje@gmail.com
www.oiroskiparkprelesje.com
www.facebook.com/otroskipark.prelesje

Odlična jesenska sezona 
za vse selekcije NK Trebnje

V novo nogometno sezono 2012/2013 je NK Trebnje vstopil s 4 se
lekcijami, o čemer smo že pisali. Po lanski krstni sezoni 2011/2012, 
ko so NK Trebnje zastopali selekciji U8 in U10, sta se jima v novi se
zoni pridružili še selekciji U9 in 1)12. Prav pri vseh ekipah je viden 
ogromen napredek v nogometni igri, kar dokazujejo tudi več kot 
odlični rezultati v ligah MNZ Ljubljana, v katerih tekmujejo.

Kljub temu, da odgovorni v NK Trebnje ves čas poudarjajo, da rezultati 
niso primarnega pomena, ampak razvoj mladih nogometašev in nogome
tne igre, pa ni odveč zapisati, da je najmlajša ekipa U8 končala jesenski 
del sezone na drugem mestu, ekipa U9 pa celo na prvem mestu.

»To nas navdihuje z velikim optimizmom. 
Odlični rezultati najmlajših selekcij so plod 
odličnega dela trenerjev najmlajših fantov in 
deklet Bekima Rušitija in Gregorja Erma
na. Obema je naš Nogometni klub omogočil 
šolanje in pridobitev C-licence Nogometne 
zveze Slovenije in prvi rezultati so že vidni. 
Vlaganje v izobraževanje se vedno izplača«, je 
za Cajtng povedal Dejan Smuk, predsednik 
našega Nogometnega kluba Trebnje.

Tudi selekciji U10 in U12 sta presegli pričakovanja uprave kluba. Še 
posebej je presenetila ekipa U12, ki letos prvič nastopa skupaj. Ekipa 
U10, ki jo vodi Marko Pate, zaostaja za 3. mestom le 5 točk, ekipa U12, 
ki jo vodi Franci Jurečič, pa je za 3. mestom le 2 točki in ima kar 2 tekmi 
manj odigrani, kar nakazuje, da bo lahko pomlad odeta v zeleno-modre 
barve našega kluba.

»Lahko si priznamo, da tako dobrih rezultatov in odzivov nismo pričako
vali, prav tako ne naši športni nasprotniki, ki nas sedaj na nogometni zele
nici že gledajo s spoštovanjem, ki si ga bomo z časom samo še nadgradili«, 
pa je povedal prizadevni sekretar NK Trebnje Leon Lobe.

V NK Trebnje trenutno vadi preko 110 otrok. V tekmovalnih selek
cijah trenira okrog 80 otrok, poleg tega pa v sodelovanju z OŠ Trebnje 
organizirajo še nogometni krožek, pred kratkim pa je začela v organi

zaciji NK Trebnje tudi nogometna šola za predšolske otroke. Odlično 
delo z otroci in pravilno usmeritev kluba so opazili tudi pri UEFA-inem 
programu Grassroots, zato so jim ta teden za nagrado podarili kar 40 no
gometnih žog NIKE, kar je velika pohvala tako za trenerje kluba, kakor 
tudi za upravo kluba, ki očitno ve kaj dela.

V sporočilu za javnost, ki smo ga prejeli iz NK Trebnje še navajajo, da
se vodstvo kluba zahvaljuje za podporo in pomoč vsem staršem, igral
cem in igralkam, trenerjem, članom, simpatizerjem, podpornikom 
in donatorjem za dosedanje sodelovanje in zaupanje. fr,si

Trebanjski tekači, Bojan, Mitja, 
Urška, Angelca, Jože, Božidar in 
Smiljana, spet odlični

V nedeljo 14.10.2012, se je z zadnjim tekom v Bušeči vasi zaključil 
Dolenjski tekaški pokal, ki je letos štel kar 18 tekov. Na 9,6 km dolgi 
in zelo razgibani progi sta si absolutno dvojno zmago pritekla Bojan 
Vidmar in Jože Kastelic, na 2 km pa je slavil Mitja Vidmar (vsi člani 
DTP Trebnje).

Tudi v končni absolutni razvrstitvi Dolenjskega tekaškega pokala 
Trebanjci niso ostali praznih rok. Pri ženskah je že pred zadnjim tekom 
2. mesto osvojila odlična Urška Bajc (Propad Engineering). Pri moški 
konkurenci, kjer je o skupnem zmagovalcu odločal prav zadnji tek, je na 
najvišjo stopničko, tokrat že tretjič, stopil Bojan Vidmar.

DTP-jevci so ime
li zmagovalca tudi po 
posameznih starostnih 
kategorijah: vsak v svoji 
sta slavila Angelca Vid
mar in Jože Kastelic, 
druga je bila Smiljana 
Zajc, tretje mesto v svo
ji starostni kategoriji pa 
je osvojil Božidar Zajc 
(vsi člani DTP-ja).

fjk. uh!
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Pripravuamo pogostitve za:
♦ POROKE ♦ BIRME
♦ MATURANTSKE PLESE ♦ ROJSTNODNEVNE ZABAVE
♦ KRST ♦ DRUŽABNE DOGODKE
♦ OBHAJILA ♦ POSLOVNE DOGODKE

Vsak petek in soboto

V DECEMBRU BOMO 
ORGANIZIRALI 

PREDNOVOLETNE ZABAVE

* Izdelujemo torte
PO NAROČILU ZA 
RAZLIČNE PRILOŽNOSTI

* - Malice
- Nedeuska kosila 

(vsako nedeuo na
RAZPOLAGO VEČ VRST 
KOSIL)

-Jedi po naročilu

* Dobrote domače 
slaščičarne:
- DNEVNO NA VOUO 
TORTICE RAZLIČNIH 
OKUSOV

-Pravi kremni
SLADOLEDI RAZLIČNIH 
OKUSOV

* PRENOČIŠČA

POZOR!!!
1. JANUARJA 2013 

VAS VABIMO 
NA TRADICIONALNO

POTRJENKO
Z ZlDANIŠKIM KVINTETOM

Sprejemamo rezervacije!

?.WrWg

DELOVNI ČAS BOVVLINGA:
PON. ■ CET.! OD 16. DO 24 URE, PET. IN SOB. OD 16. DO 03. URE, NED. OD 14. DO 24. URE
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Meglenik dobil asfalt, brata Pintar se 
zahvaljujeta predvsem Matohu in Matku

Vinko in Jože Pintar živita v Megleniku od rojstva, domačija je stara še veliko več. Ves ta 
čas so bili brez spodobne ceste, resno pa si jo želijo že vsaj 30 let.

Pred desetimi leti sta brata Pintar začela resneje delati na tem projektu, prvi pa jima je bil pri
pravljen prisluhniti in ponuditi pomoč Marjan Matoh, nekdanji predsednik KS Dolenja Nemška

vas. Začelo se je premikati, v vseh 
letih, kar je bil predsednik Matoh, so 
naredili veliko, nato pa mu je man
dat potekel. Njegovo mesto je zase
del Darko Matko, ki je nadaljeval 
Matohovo delo. Še več, Vinko in Jože 
dandanes priznavata, da če se ne bi 
Matko tako boril in zavzemal za to, 
dandanes ceste še ne bi bilo. Pa tudi 
vprašanje, kdaj bi bila.

Minulo soboto, 10. novembra 2012, 
so delavci potegnili asfalt po Megle
niku, poprej pa sta Vinko in Jože mo
rala dobiti številna soglasja lastnikov 
zemljišč, navoziti sta morala tovornja
ke in tovornjake peska, utrditi teren, 

itd. Za vse to je bilo potrebno veliko volje, pa nenazadnje tudi veliko lastnih sredstev, da sta 
pripravila cesto do te faze, da so nato delavci le položili asfalt.

»Po 30. letih smo prišli do povezave s svetom. Pred dnevi sem imel 50. rojstni dan in lahko rečem, da 
je to eno najlepših daril, če že ne najlepše. Zahvaljujem se Občini Trebnje in KS Dolenja Nemška vas za 
odobrena sredstva, predvsem pa g. Matohu in g. Matku, brez pomoči katerih ceste še dandanes ne bi 
imeli. Veseli smo«, je povedal Vinko Pintar.

Sedaj ima asfalt tudi ta del Meglenika.

da tako, Pintarjeva asfalta ne bosta koristila sama. Preko 
Meglenika se namreč pride do vinskih goric in tranzitnih 
gostov oz. »vikendašev« se vozi tod kar veliko.

»Od njih nisva mogla kaj zahtevati, niti nisva priča
kovala njihove pomoči«, pove Vinko in doda, da sta bila 
primorana sama hoditi od vrat do vrat, da bi prišli do 
povezave s svetom.

Desetega novembra 2012 jima je bil trud poplačan. 
Kako malo je potrebno, da je človek vesel. Kjer je volja, 
tam je pot. Čestitke. (GS)

Del Meglenika ima asfalt, do hiše, kjer živita brata Pin
tar, pa asfalt ni bil nikoli potegnjen. Sedaj je. Čeprav izgle-

Naš volilni okraj 
največ podpore 
oddal Pahorju

V nedeljo, 11. novembra 2012, 
je potekal prvi krog predsedniških 
volitev, v katerem je največ gla
sov dobil Borut Pahor (SD). Tako 
ste volili tudi v volilnem okraju 4, 
Trebnje, kjer ste Borutu Pahorju 
namenili 3.102 glasa oz. 39,91% 
podpore.

Na državni ravni je drugo mesto 
prepričljivo zasedel dr. Danilo Turk, 
v našem volilnem okraju pa ga je pre
hitel kandidat desnice (SDS + NSi) dr. 
Milan Zver (2.468 glasov, 31,27%).

Dosedanji predsednik države dr. 
Danilo Turk je v našem okraju prejel 
le 2.322 glasov oz. 29,42% glasov.

Vsega skupaj ste oddali 123 neve
ljavnih glasovnic, kar znaša 1,53%.

Drugi krog predsedniških volitev 
bo v nedeljo, 2. decembra 2012, ko bo 
dokončno znan novi predsednik drža
ve. Bo to dosedanji predsednik države
Danilo Turk ali Borut Pahor?? (Gti

Rok Breznikar tretji, 
Valentina Potokar peta

V soboto, 20.10.2012, je v Mariboru potekal 2. 
mednarodni karate turnir. Udeležilo se ga je okoli 
300 tekmovalcev iz Slovenije, Avstrije, Hrvaške in 
Bosne.

KK Trebnje sta 
zastopala Valenti
na Potokar in Rok 
Breznikar. Rok je 
v katah v kategori
ji starejših dečkov 
12-13 let osvojil 3. 
mesto, Valentina pa 
je v katah pri mla
dinkah osvojila 5. 
mesto. tZE)

OPRAVIČILO!
Pred približno mesecem in pol se je na uredni

štvu Cajtnga oglasil g. Ciril Gričar in nam razložil 
zaplet, ki se mu je zgodil z UE Trebnje v zvezi z 
nakupom rabljenega vozila. Po izidu prejšnje šte
vilke Cajtnga je spet prišel na uredništvo in dejal, 
da smo zadevo objavili proti njegovi volji. Očitno 
je prišlo do nesporazuma, za kar se g. Gričarju 
opravičujemo! mr-Hniuvni

Optika Z
OKUSOM.

Okulistični pregledi 
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher 
PE Novo mesto PE Brežice 

Kettejev drevored 32 Pleteršnikova 1 

8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 
sob 9-13

pon-pet 9-19 
sob 9-13

Novo mesto 070 660 650
w Brežice 070 660 660

SLyX«5IVAH(=7S.C=OM
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Tu sem 
doma!

Ko pridemo po 
obvoznici in pri 
gradu vstopimo v 
naše "lepo" mesto )°^e Povšič 
Trebnje, se prične
zanemarjenost na javnih dobrinah in 
površinah, kakršne ne vidiš v nobe
nem slovenskem občinskem središču 
več. Na prvo dobrodošlico iz smeri 
Ljubljane naletimo, ko v desnem ovin
ku zagledamo zanemarjeno občinsko 
hišo in v njem stanovalce, katere je 
tam naselil župan Kastelic. Vidi se, da 
ti stanovalci tam stanujejo iz social
nih razlogov, čeprav je ob hiši parki
ran lep črn audi. No, zraven njega pa 
kombi s praznimi gumami. Okoli hiše 
je vse razmetano, strešna opeka pa 
razbita, da jim deževnica teče direk
tno na glavo. Nato nas na desni stra
ni »razveseli« pogled na razpadajoči 
trebanjski grad, ki ima zaradi Frideri
ka Barage lepo zgodovinsko vrednost, 
česar pa vse od socializma do danes 
ne vidimo in ne cenimo. Ko pridemo 
na most in pogledamo proti mestu 
Trebnje, se prava "lepota" šele začne. 
Levo in desno visoka nepokošena tra
va, grmovje in plevel, vmes pa polno 
raznih smeti. Zelo vabljivo za tistih 
nekaj turistov, ki pridejo v Trebnje!

O pločniku na tej cesti ni ne duha ne 
sluha, na nobeni strani, čeprav je za 
pločnike primarno odgovorna občina. 
Župan Kastelic je zaradi tega nezgra
jenega pločnika bil že najmanj deset
krat opozorjen. Če bi znal gospodariti 
z našim skupnim javnim denarjem in 
če vmes ne bi bilo korupcije, bi bilo že 
nekaj deset tisoč evrov dovolj, da bi 
imeli urejen pločnik in posajen drevo
red. Na gosto postavljenih javnih luči 
pa itak ne rabimo! Nato pridemo na 
razpadajoči levi pločnik na mostu čez 
Temenico. Zanemarjen in razpokan 
je že tako, da se že pri prehodu ene
ga pešča trese in se bo kmalu zrušil 
v vodo. Lahko se zgodi celo nesreča. 
Nato preko preozkega in zarjavelega 
železniškega mostu pridemo na še na 
bolj zanemarjeno avtobusno postajo! 
To je Trebnje! Staro pravilo potrju
je, da je občina najslabši gospodar. 
No, oodvisno od tega, kdo jo vodi in 
upravlja! Nekateri župani po Sloveni
ji imajo neverjeten čut za estetiko in 
to se vidi na urejenosti naselij. Slabi 
gospodarji so torej odgovorne osebe z 
županom na čelu. Dragi Trebanjci! Za 
vašega župana (na srečo, moj ni več!) 
že itak vemo, da županuje tako, da 
ne zna razmišljati tako daleč! Šele ko 
mu nekdo odpre oči, začne nejevoljno 
godrnjat in šele potem, pod močnim 
javnim pritiskom, izgradnjo vnese v 
proračun. Potem pa se hvali, da je to 
njegovo delo! Naštevali bi lahko še 
polno primerov, ki dokazujejo, da je 
Trebnje, zaradi slabih gospodarjev, 
ena dolga zanemarjena vas! O tem pa 
kdaj drugič!
Občan Izraža svoje mnenje, ki ni nujno enako z mnenjem uredništva!

Željko Mevželj. Eden izmed 
prvih Trebanjcev, ki je 
okusil slast odrskih luči

Ime Željko Mevželj mlajši generaciji verje
tno ne bo toliko poznano, vsem tistim, rojenim 
pred letom 1975 ali morda 1980, pa zelo. S 
skupino Rendez Vous, katere član je bil, je na
mreč v 80-tih letih prejšnjega stoletja zaslovel 
tako v Sloveniji, kot tudi na področju celotne 
takratne skupne države Jugoslavije. Pa tudi čez 
mejo. Željko Mevželj je Trebanjec in prav vese
li smo (spodaj podpisani na tem mestu javno 
in s ponosom priznava, da je 
bil takrat velik fan tako Željka 
Mevžlja, kot tudi Rendez Vou- 
sa), da lahko prvič v 15-letni 
zgodovini Cajtnga napišemo 
nekaj besed o človeku, ki je 
eden izmed prvih Trebanjcev 
okusil slast odrskih desk, sla
ve, blišča, ...

Željko Mevželj se je rodil 9. 
januarja 1959 leta v Zagrebu na 
Hrvaškem. Leta 1971 se je z oče
tom in mamo ter sestro (podžu
panja Nada Pepelnak) preselil v 
Trebnje, kjer si je ustvaril svoje 
življenje. Z ženo Darinko imata 
v zakonu hči Claro, ki končuje 
dvopredmetni študij filozofije in 
teologije, mlajša Jerneja pa je 
končala likovno gimnazijo. Zaposlen je na Dobu v 
tamkajšnjem ZPKZ Dob. Leta 2000 so se preselili 
v Goljek pri Čatežu pod Zaplazom, kjer živijo še 
danes.

Kakšni so tvoji začetki? Z glasbo se ukvarjam 
od mladih nog. Začel sem kot samouk s harmoni
ko, nato pa sem nadaljeval s kitaro, pristal pa na 
bas kitari, kar igram še danes.

Je bil Rendez Vous tvoja prva skupina? Ne, 
preden sem začel igrati v Rendez Vousu, smo usta
novili v Trebnjem ansambel Tiuana, ki je nasto
pal v zasedbi Irena Tratnik, Stane Žnidaršič, Ivan 
Vidmar z ženo Janjo, Tomaž Bukovec, Alojz Rodič 
in Jože Maver z ženo Marijo. Nato sem igral tudi s

skupino Splendid...
Nato je prišel Rendez Vous? Ja, kmalu za tem 

sem dobil povabilo Rendez Vousa. Ker sem imel 
takrat že dogovorjeno igranje v Švici, kar se je 
potem izjalovilo, sem ponudbo zavrnil. Kmalu pa

sem prejel ponovno povabilo Božidarja VVolfanda 
in Mira Čekeliša, pevca in vodje skupine, kar sem 
nato sprejel.

Kdo pa je bil pevec oz. tisti prepoznavni glas 
skupine? Spomnimo se VVolfa in na koncu Ru- 
dana ... Prvotni pevec je bil res VVolfand, a je po 
enem letu nadaljeval samostojno kariero. Zame
njal ga je Branko Jovanovič - Brendi, s katerim 
smo posneli dve pesmi. Na sugestijo producentov 

takratnega Jugotona smo so
delovanje prekinili, ker je imel 
Brendi drugačen slog, ki je bil že 
takrat zelo razpoznaven. Mi kot 
skupina bi tako šli v drugo smer, 
kot je bila načrtovana, kar bi lah
ko bilo slabo za skupino. Tako 
smo se sporazumno razšli. V an
sambel je prišel Miran Rudan, s 
katerim smo sodelovali štiri leta. 
V tem času smo posneli kar ne
kaj uspešnic.

Poznamo jih kar nekaj, za
gotovo ducat. Katere pa so bile 
tebi najbolj všeč? Oh, ne, Che- 
rie, Prvi Rendez vous, Goodby, 
Michelle, Debela dekTca, Zelena 
je moja dolina in Shopping in 
Graz.

Kdo je še igral oz. sodeloval v takratnem 
Rendez Vousu? Že omenjena Miro Čekeliš kot 
vodja skupine in bobnar in Božo VVolfand, ki je skr
bel za vokal in kitaro. Tu so bili potem še VVolfova 
žena Liza (vokal), Goran Šarac (klaviature, vokal) 
in jaz na basu, kasneje tudi na harmoniki in vokalu. 
Občasno smo povabili, kadar je bil večji nastop, da 
smo razbremenili Božota, kitarista Dareta Petriča, 
ki je pred tem nastopal s Čekelišem pri ansamblu 
Hazard. Ko je VVolfand začel samostojno pot, sta se 
nam pridružila Miran Rudan in Miki Šarac. Miki je 
igral klaviature in saksofon. Kasneje je Gorana za
menjal Grega Forjanič, dober klaviaturist, kitarist 
in še danes uspešen skladatelj in producent.

Torej ste imeli tudi zunanje 
sodelavce? Ja, seveda, bili smo 
skupina, ki je timsko delovala v 
povezavi z zunanjimi sodelavci, 
ki so za nas pisali pesmi. Pred
vsem je treba tu še omeniti žal 
že pokojnega Dordeta Novkovič, 
pa Mato Došen, Rajko Dujmič, 
Zrinko Tutič, tudi Marko Delač, 
pa Andrej Šifrer. Vse pesmi so 
bile torej lastne, čeprav so bile 
melodije večinoma Novkovičeve, 
slovenska besedila pa Čekeliševa 
in Forjaničeva.

Ste veliko nastopali? Zelo. 
Nastopali smo v skoraj vsaki vasi 
v Sloveniji, ki je imela dvorano. In 
ki nas je povabila, seveda... Pova

bil je bilo res veliko, tudi pri zamejskih Slovencih 
v Avstriji in Italiji. Seveda smo nastopali tudi po 
Jugoslaviji. Recimo v Budvi. Pa v Titogradu z Lepo 
Breno in ostalimi, ki so bili takrat uvrščeni med pr
vih deset pri podeljevanju »Oskarja popularnosti«.
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da obstaja še veliko mladih talentov, ki jih ne 
poznam, saj se gibljejo v krogih svoje generaci
je in se naše poti ne križajo.

Nastopali smo tudi v večjih krajih, v Sarajevu 
na Jahorini, v Zenici, Beogradu. Tu se spomi
njam, da nam je bila predskupina Plava trava 
zaborava ... Še veliko je tega.

Kdaj in zakaj ste razpadli? Skupina je raz
padla leta 1988. Miran je napovedal svojo solo 
kariero, ostali pa smo začeli novo pot v drugih 
skupinah.

Od kod pa ime - Rendez Vous? Ime ansam
bla je izbral Miro. Že omenjeni bobnar in idejni 
vodja skupine. V tistem času so bila pač popu
larna francoska imena ... Moulen Rouge, Ren
dez Vous, ...

Nastopali ste tudi na Evroviziji? Tako je. 
Rendez Vous je zasedel drugo mesto na jugo
slovanski Euroviziji leta 1983, in to zaradi točk
ovanja žirije iz Črne gore, ki je najprej dalo naj
večje število točk Rendez Vousu (O, ne, Cherie), 
v isti sapi pa je popravilo izrečeno točkovanje 
in dalo največje število točk Vladu Kalemberju 
(Čao amore), kar je bilo odločilno, da so fantje 
ostali na drugem mestu. Jaz sem se priključil 
Rendez Vousu šele po Evroviziji, star sem bil 
25 let, in koder smo hodili po Jugi, so nas spre
jemali kot nesojene zmagovalce, kar je samo 
pripomoglo k popularnosti. Takrat sta tudi

začela sodelovati Miro in Dorde Novkovič, kar 
je bilo uspešno in povod za vse ostale uspešne 
projekte.

Pa ste veliko vadili? Vaje smo imeli pred
vsem po vsaki posneti plošči, ker smo se hkra
ti pripravljali za koncerte. To je bilo dva do tri 
mesece po dvakrat na teden.

Kje v Sloveniji pa ste bili najbolj zaželeni, 
kje ste največ igrali? Največkrat so nas vabili 
na Primorsko in Prekmurje.

Tista leta se je govorilo, da si eden izmed 
najboljših basistov v Sloveniji? Da sem eden 
boljših? Mogoče se je včasih tako govorilo, ven
dar čas prinaša nove mlade talente, ki nadgra
dijo tisto, kar so starejše generacije pripeljale 
do enega nivoja, jaz sem samo vesel, da sem bil 
del te glasbene zgodbe.

Bi podoživel vse to še enkrat, bi se vrnil 
nazaj v tiste čase? Ne. Mislim, da vsako ob
dobje prinese človeku veliko lepega in tudi kaj 
grenkega. Na tiste čase imam lepe spomine in 
tudi z ostalimi člani se še slišimo, vendar ži
vljenje prinaša vedno nove izzive, vsakemu 
drugačne. Stare vezi bledijo, na koncu ostane 
družina, ki me je vedno spremljala in podpirala. 
Prej starši, potem žena in otroci. V krogu ožje in 
širše družine ter prijateljev se dobro počutim 
in sem rad doma.

Se kdaj vrneš v tiste čase. Jih vsaj podoži
vljaš? Lepe trenutke podoživljam, kadar slišim

našo pesem po radiu ali TV, tako da je s tem 
tudi nostalgija potešena.

Se je tvoja kariera v bistvu končala po 
Rendez Vousu? Saj še 
igraš ... Oh, po tistem sem 
igral še v skupinah Veter,
Zlobko big band, preizku
sil sem se tudi v narodnih 
vodah z ansambli Petra 
Finka, Toplar, Mi trije pa še 
en & Stiški kvartet, itd. Da
nes občasno nastopam z 
našim, trebanjskim Zlobko 
big bandom.

S katerimi slovenski
mi ali našimi, trebanj
skimi glasbeniki si še 
nastopal? Nekaj smo jih 
že omenili. Sicer pa sem 
od domačih nastopal s 
Trebanjko Ireno Tratnik (v 
ansamblu Tiuana v Treb
njem), potem pa so bili tu še Tomaž Domicelj, 
Andrej Šifrer, Ditka Haberl, Helena Blagne, Ani- 
ka Horvat, Oto Pestner, Slavko Ivančič, Darija 
Švajger, Marjana Držaj, Alenka Godec, Zoran 

Predin, Janez Bončina - 
Benč, Nuša Derenda, Lado 
Leskovar, ansambel GU-GU, 
pa Agropop, Pop Design, 
Dvanajsto nadstropje, Big 
Band RTV SLO z dirigen
tom Jožetom Privškom, 
Avtomobili, Čudežna polja, 
Šank Rok, Chateau, New 
sving kvartet, ne nazadnje 
tudi z ansamblom Lojze
ta Slaka. Zagotovo sem še 
koga spregledal.

Kaj pa od tujih, s kom 
si sodeloval, koga si imel 
možnost spoznati? Mišo 
Kovač, Tereza Kesovija, 
Dado Topič, Oliver Mandič, 
Novi fosili, Oliver Dragoje- 

vič, Mašimo Savič, Jasna Zlokič, Danijel Popo
vič, Denis & Denis, Boris Novkovič, Magazin, 
Djurdjica Barlovič (prva pevka Novih fosilov, 
op.a.), Neda Ukraden, Severina, Parni Valjak, 
Dino Dvornik, ansambel More in še in še.

Od domačinov si omenil le Ireno Tratnik 
... Irena je bila takrat v vrhu 
slovenske glasbe, zato sem 
izpostavil njo. Sicer pa sem 
od domačinov sodeloval 
(in upam, da bom še), tudi 
z Jožetom Uhanom, Andre
jem Mežanom, Marjanom 
Korbarjem, Zidaniškim 
kvintetom, člani Zlobko 
big banda, The Gali Boysi,
Mešanim pevskim zborom 
Kres iz Čateža. Upam, da 
ne bom katerega užalil, če 
sem ga spregledal.

Torej je tudi pri nas 
veliko talentov? Seveda.
Veliko fantov in deklet je 
vključenih v razne skupi
ne, vokalne, instrumentalne narodno zabavne, 
Big band, ne bi vse našteval. Trebnje ima res 
bogato glasbeno kulturo. Trebanjka je recimo 
članica v ansamblu Atomik Harmonik, imamo 
člana v ansamblu Nemir. Imamo recimo tudi 
skrite talente, kot je recimo Marjan Korbar, s 
katerim občasno sodelujeva. Siguren pa sem,

Omenil si, da ima Trebnje bogato glasbe
no kulturo ... Tako je. Mislim, da se je v Treb
njem veliko spremenilo s prihodom Tomaža 
Zlobka, ki je ustanovil Big band in nam, tukaj
šnjim glasbenikom omogočil vsa doživetja, ki 
jih nudi tak kolektiv. Ko si v tej skupini, ki ubra
no igra recimo Privškove skladbe, pa vse do slo
venskih popevk ter starih in novejših svetovnih 
evergrinov, ti gredo kocine pokonci. Tudi odziv 
trebanjskega občinstva je vedno dober. Škoda 
le, da so časi recesije, saj bi večkratni nasto
pi, koncerti plesnega orkestra lahko prinesli 
Trebanjcem mnogo glasbenih in tudi plesnih 
užitkov. Ja, v Trebnjem kar pogrešam takšne in 
podobne glasbene prireditve.

Lahko potegneš vzporednico med nekoč 
in danes? Včasih, če si se odločil za glasbeno 
kariero, je bil prvi pogoj zanjo - glasbeno zna
nje. To sicer velja tudi danes, vendar je na trži
šču poplava izdelkov, ki so narejeni s pomočjo 
računalniške tehnologije. Ti konkurirajo tistim 
glasbenikom iz naših časov, ki smo, kot sem že 
dejal, peli, igrali in ne nazadnje tudi posneli vse 
- v živo. Danes je torej lažje narediti posnetek, 
zato je tudi veliko zvezd enodnevnic. Razmere 
so danes torej nedvomno drugačne.

Kako pa je bilo z nastopi nekoč in danes?
Ne vem, če je možna primerjava ... Mi smo re
cimo imeli polno dvorano Tivoli, kar je bil velik

dosežek za tiste čase. Siddharta pa recimo da
nes polni stadione.

Končajva tale pogovor z enim »trač« 
vprašanjem. Če bi dobil 500.000E, kako bi 
jih porabil? Pol bi dal v dobrodelne namene, o 
ostali polovici pa bi razmišljal kasneje. Toda jaz 
osebno ne potrebujem veliko ... moranSmnin
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Celovita 
soritev 
čiščenja 
in nege 
vozila

ROČNA PRALNICA

Andrej Medved s.p.

Obrtniška 41, TREBNJE 
Tel.: 051 611 946

Vabljeni na vodene tematske 
meditacije v Trebnje

Ko govorimo o meditaciji, najprej pomislimo na sproščanje, čas 
brez misli. Dejstvo pa je, da je meditacija mnogo več kot samo to. Se
veda gre za sproščanje, vendar gre predvsem za načrtno usmerjanje 
miselnih tokov. Uravnava alfa in beta valove v naših možganih.

Poleg klasičnega občutka sproščanja, meditacija ustvarja mogočen 
energetski tok naših misli in ravno moč te energije, ki je usmerjena na 
določeno »temo« ali težavo prinaša toliko osredotočenja na želen rezul- 

flEH tat, da se verjetnost dosežka tega rezultata bistveno poveča. Preprosteje 
povedano, velikokrat ste že verjetno ugotovili, da če o nečem intenzivno 
razmišljate, to nemalokrat kmalu postane neizpodbitna resnica, ne 
glede na to, ali je vaše razmišljanje pozitivno ali negativno. Pri meditaciji 
se naučimo nadzorovati svoj um z namenom, da bomo uspeli ustvarjati 
energetske tokove, ki vodijo v rezultate, ki si jih želimo in so v skladu z 
našo dušo, ne pa v skladu s številnimi strahovi, ki nam jih nalagajo zuna
nje okoliščine ali kolektivna prepričanja ljudi.

Posledica nad
zorovanja energet
skih tokov našega 
uma vodi v številne 
rezultate. Svetovno 
znane revije in ča
sopisi so že objavili 
potrjene rezultate 
meditacije in ti re
zultati so izjemni: 
redna meditacija 
prinaša drastične 
izboljšave na po
dročju zdravja, fi
nanc, odnosov....

Meditacija je ravnovesje in ni skakajoča ping pong žogica. Ne upora
bljamo je le takrat, ko gre kaj »narobe, uporabljamo jo ves čas... je naš 
način življenja z namenom, da bo naše življenje uravnovešeno na vseh 
nivojih. Odločitev pa je vedno na strani posameznika. Ali si želi tega rav
novesja ali ne. Ali si želi resničnih rezultatov, ki ga vodijo po poteh želja 
ali pa si želi le iluzornih predstav. Osebno menim, da nas naše čudovi
te duše preko meditacije pokličejo in nas preko nje tudi vodijo. In kdaj 
lahko pričakujemo njihov klic? Ko smo pripravljeni, (vir: Cristy Žmahar, 
Potovanje duše)

Meditacija tudi zelo pozitivno vpliva na telo in um, zmanjšuje izlo
čanje stresnih hormonov, s tem krepi imunski sistem, delovanje žlez z 
notranjem izločanjem, umirja možgansko dejavnost, znižuje krvni tlak, 
blaži bolečine, ureja težave s spancem in zbranostjo. Z redno meditacijo 
uspešno kljubujemo posledicam vsakdanjega stresnega življenja.

Pri meditaciji je ključnega pomena, da spustimo pričakovanja ter si 
dovolimo, da smo prisotni le v tem trenutku, tukaj in zdaj. S tem omogo-

-CZ>
PREHRMA Pili MARJANI, 

MSTBČE BARBARA

Pri Marjani d.o.o. 
Krmelj 51, KRMEU 
Tel.: 07/81 84 123 
Gsm: 031/652 429

PRI NAS VAM NUDIMO:
- nedeljska kosila, jedi po naročilu, pizze, malice
- chatering (dostava hrane na dom ali željeno mesto)

SPREJEMAMO:
- zaključene družbe do 130 ljudi (poroke, rojstni dnevi,...)
- naročila za torte in potice

VESELI DECEMBER
-15. dec. 2012 - zabava z ansamblom Utrinek ^
- sprejemamo rezervacije za novoletne zabave in silvetrovanja

čimo, da tišina v nas preglasi hrup vsakdanjika, s tem pa zaslišimo klic 
naše duše, prepoznamo vse tisto, kar smo davno tega potisnili globoko v 
svojo notranjost ali pa preoblikovali v naša spremljajoča prepričanja, ki 
nam sedaj onemogočajo premakniti 
se naprej. Začetnik meditacije, Buda, 
je učil, da trpljenje izvira iz tega, ker se 
ne poznamo dovolj.

Z našimi meditacijami ste vablje
ni, da spustite ves trud biti ali postati 
kdorkoli ali karkoli drugo, kar že ste 
v tem trenutku. Spoznali boste, da v 
meditaciji ni potrebno ničesar "početi” 
razen biti prisoten tukaj in zdaj. Le 
na ta način lahko najdemo pristno za
dovoljstvo in izpopolnjenost.

Izivom in stresu se v vsakdanjem življenju pač ne moremo izogniti, 
vendar se s pomočjo meditacije lažje uskladimo s svojo notranjo kreativ
nostjo, lažje prepoznamo stresne situacije ter jih preoblikujemo, s 
tem pa naše življenje postane bolj sproščeno in veselo.

In ker je, sploh na začetku, težko meditirati ravno zaradi begajočih mi
sli (ko si najbolj želimo umiriti um, se nam pojavi tisoč misli naenkrat), je 
večini najlažje obiskovati vodene meditacije, kjer nas voditelj vodi skozi 
neko zgodbo, naša naloga pa je skozi vizualizacijo slediti in ob tem razbi
rati odgovore našega uma. Ta način je že dolgo stalna praksa vsepovsod, 
le prebivalci naših krajev se moramo voziti po vsej Sloveniji na takšne 
dogodke. Dobra novica pa je, da sedaj vodene meditacije prihajajo tudi 
k nam.

Prvič se bomo srečali že v petek, 23.11.2012 ob 18 uri v prostorih 
Obrtne Zbornice v Trebnjem, meditacija pa bo BREZPLAČNA. Ker je 
število mest omejeno, prosimo za prijave na mail: romykos3@ya- 

hoo.com ali SMS na 041 636 648.
Meditacije vodim Romana Kos, certificirana 

voditeljica meditacij, Theta healing praktik in 
mojstrica in učiteljica Usui Reikija. Moja želja ni 
zgolj vodenje meditacij, temveč tudi druženje in 
pogovor o aktualnih temah iz sveta duhovnosti. 
Glede na zanimanje se bomo dogovorili tudi o 
pogostosti takšnih srečanj. fRnmana Kns)
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Veterinarska postaja Trebnje d.0.0.
TELEFON
- Ambulanta Mokronog: od 7. do 8. ure: 07 3499 014
- Ambulanta Trebnje, lekarna: 07 34 82 122

OBRATOVALNI ČAS LEKARNE IN AMBULANTE
- pon - pet 7. do 19h, sob 8. do 12h

TRGOVINA.m MALE ZIVAU
IZBOR VRHUNSKE HRANE IN OPREME 
za pse, mačke, ptice in glodavce | a rji

^ ES ^
roy4LčkNiN bosch l&omegs

24-urni telefon: 
07/3482-120,041627 728

Posebna ponudba
Exclusion
Smqle protein t*et for doq food Intole ance

Mediterraneo
VRHUNSKA HRANA HRANA ZA
ZA VAŠE PSE OBČUTLJIVE PSE
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TELEFONTRGOVINE:
07/3482-124 m
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RACES SPČCIFKJUES

uiisii’
ODPRTO:
delavniki od 7. do 19. ure j Ob predložitvi kupona 
sobota od 8. do 12. ure j

«!
20% popusta

Spet sporne sodni
ške odločitve v 
škodo našega borca
V soboto, 27. oktobra 2012, se je tekmo
valna ekipa MTG No Fear Trebnje udeležila 
3. kroga slovenske lige tajskega boksa 
(SMTL). Tekmovanje je tokrat potekalo na 
Ptuju, iz naše ekipe pa so nastopili mladi 
Jure Smole, Luka Alauf in Nejc Koporce.

Prvi izmed naših je v mladinski kategoriji 
do 73 kg nastopil Jure Smole (na sliki). Jure 
je znova potrdil ogromen potencial in skozi 
celotno borbo dominiral proti hrvaškemu 
nasprotniku Antu Širiču, katerega je do sedaj 
že dvakrat premagal. Čeprav je jure nasprotni
ka (in njegove trenerje) skozi celotno borbo z 
raznovrstnimi tehnikami tajskega boksa spra
vljal v obup, so se sodniki na 
koncu na začudenje vseh 
prisotnih (presenečen je bil 
tudi nasprotnik) v dvorani 
odločili, da je bil v tej borbi 
z rezultatom 2:1 boljši na
sprotnik iz hrvaškega kluba 
Tigar Cikatič.

Luka Alauf je v svoji prvi 
borbi po polnih pravilih taj
skega boksa nastopil proti 
borcu iz hrvaškega kluba 
Blitz Dakovo, Tomiči Kosulji.
Po dobri borbi je žal moral 
priznati premoč naspro
tniku z rezultatom 3:0. V 
borbi do 71 kilogramov je 
Luka pokazal, da iz borbe v 
borbo napreduje in da lahko

na njegove zmage nedvomno računamo v pri
hodnosti.

Zadnji izmed Trebanjcev je v kategoriji do 
71 kilogramov nastopil Nejc Koporce. Boril 
se je z na papirju izkušenejšim nasprotnikom 
Matjažem Peterlinom iz Ivančne gorice. Po ize
načeni prvi rundi je Nejc stopil na plin in kon
dicijsko ter fizično prevladoval v ostalih treh 
rundah. Po končani borbi ni bilo dvoma, Nejc je 
zmagal z rezultatom 3:0. Znova je pokazal, da 
sploh v amaterskih borbah, v večini primerov 
fizična priprava in srčnost premagata samo 
tehniko.

Le dan kasneje je Alen Štritof po pravilih 
K-l nastopil v Italiji, na prireditvi v Trstu. Po 
dokaj izenačeni borbi v prvi rundi, je v drugi 
polovici druge začel prevladovati. Nasprotnik 
Sly Mamadou je uvidel, da bo težko zdržal tak 
tempo do konca borbe, zato je v eni izmed šte
vilnih izmenjav odigral udarec v mednožje. Po 

krajši prekinitvi so sodniki 
borbo prekinili in odločili, 
da v tej borbi ni zmagoval
ca. Na veselje Alena, se je 
organizator odločil, da bo
sta borbo lahko ponovila 
že 24.11.2012 na prireditvi 
Trieste Fight Night, kjer bo 
Alen skušal postati končni 
zmagovalec tega obračuna.

Izredne pohvale vsem šti
rim za predanost, srčnost in 
prikazano znanje. S takim 
delom smo prepričani, da 
bomo imeli v bodoče nedvo
mno več sreče tudi pri so
dniških odločitvah.

KRONIKA
29. OKT. 2012 - Ob 11.28 so v kraju Gr

mada zagorele saje v dimniku. Gasilci PGD 
Vrhtrebnje, Dobrnič in Trebnje so nadzoro
vali izgorevanje saj, s termovizijsko kamero 
pregledali okolico dimnika in ostrešje.

01. NOV. 2012 - Ob 12.20 je v Kidričevi 
ulici v Trebnjem zagorelo ob peči v kurilnici 
stanovanjske hiše. Požar so pogasili gasilci 
iz PGD Trebnje, Račje selo, Lukovek in Poni
kve. Ogenj je uničil gorilec, nekaj opreme in 
vrata. Gasilci so še preventivno pregledali in 
prezračili prostore.

01. NOV. 2012 - Ob 12.25 se je v Selški 
Gori, občina Trebnje, vejevje in manjše drevo 
zagozdilo ob stebrih mostu čez potok Hom- 
ščico. Posredovali so gasilci PGD Ševnica. Z 
delovnim strojem so odstranili vejevje.

05. NOV 2012 - Nekaj po 11.30 uri je v 
ulici Cviblje v Trebnjem (na sliki) podtalnica 
zalila kletne prostore stanovanjske hiše. Po
sredovali so gasilci PGD Trebnje, ki so prečr
pali trideset kubičnih metrov vode iz kletnih 
prostorov in očistili cestišče. (Rer.m

>■
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VABIMO NA PREDBOŽIČNA DOŽIVETJA!
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SESTAVIL: 
GORAN SMUK

PRIIMEK 
OSEBE 
S SLIKE

SLOVENSKA
PEVKA
MERI

ZNAMKA
MOBILNIH

TELEFONOV

VZDEVEK SLO. 
GLASBENIKA 

KESRNIKA

NEMŠKA 
SMUČ., HILDE

SL PISATEU, 
JULIJ

GLAVNO MESTO 
ISTOIMENSKE 

POKRAJINE 
VANDALUZUI

SESTAVIL: 
GORAN SMUK

IME 
OSEBE 
S SLIKE

UVOZ, 
NAKUP V 

TUJI DRŽAVI

OSEBNI
ZAIMEK

FILMSKI JU
NAK IZ 80-TIH

(jaz, 2. o$., mn.) U. PRODAJNA 
GALERIJA

ŽIVO BITJE,
KI IMA ČUTILA 

IN SE 
PREMIKA

TOVARNA
VCEUU

HRV. ŠAHIST, 
BORA

PODROČJE
POD

VLADAVINO
EMIRJA

KRATICA ZA 
LONG-PLAV 

PLOŠČO

KEMIČNI 
(HALOGENI) 
ELEMENT (J)

STIK,
TRDNA ZVEZA

DARILO,
POKLON

VOJAŠKO
POVELJSTVO

4. IN 16. 
ČRKA

ENOCELIČNO
BITJE

VESNA
SIMONIČ

PRIPOMOČEK 
NA HLAČAH 
ZA MANJŠE 
PREDMETE

BOS. MOŠKO 
IME, NEKD. 

NOGOMETAŠ 
BEŠIČ

LANENI
IZDELKI

ZAPOREDNI
ČRKI

NEKD. SLO 
SMUKAČ, PETER

VISOKO
ODUKOVANJE

BODICA
NA

RASTLINI

KRATICA ZA 
SLO. TOLARJE

IME HRVAŠ. 
PEVCA KARANA

NATAŠA
REPŠE

MANJŠI
KODER

ŽENSKO
IME

DVOZLOŽNA
STOPICA

4

NARAVA,
ČUD

VELIKA KAČA, 
UDAV

NEKD. TV VO- 
DITEU, KANONI

RADON

NEKD. HRV. 
NOGOMETAŠ 

ROBERT

TVOREC,
PISATEU

SPODNJI
DEL

PRAŠIČJE
NOGE

DEČEK ALI 
DEKLICA 

V PRVIH LETIH 
ŽIVUENJA

AMERIŠKA
IGRALKA,

RITA

DELAVEC 
V BANKI

KRONIKA
23. OKT. 2012 - Trebanjski po

licisti so posredovali zaradi nasilja 
v družini v okolici Trebnjega, kjer 
je 32-letni nasilnež pod vplivom 
alkohola razbijal in razgrajal ter 
grozil družinskim članom. Tudi po 
prihodu policistov se ni pomiril, na
daljeval je z agresivnim vedenjem 
in ni upošteval ukazov policistov. 
Obvladali so ga z uporabo prisilnih 
sredstev in odpeljali v prostore za 
pridržanje. 32-letnemu moškemu 
so izrekli ukrep prepovedi približe
vanja žrtvi zaradi razlogov za sum, 
da bo ogrozil njeno življenje, oseb
no varnost in svobodo. O izrečeni 
prepovedi so obvestili tudi pristojne 
institucije in preiskovalnega sodni
ka, ki bo presodil o trajanju ukrepa.

08. NOV. 2012 - Trebanjski polici
sti so bili nekaj pred polnočjo obve
ščeni o prometni nesreči s pobegom. 
Neznani voznik naj bi trčil v osebni 
avtomobil voznice in s pospešeno hi
trostjo pobegnil s kraja nesreče. Na 
podlagi opisa vozila in smeri bega 
so policisti v Slovenski vasi izsledi
li 29-letnega voznika in mu zaradi 
suma vožnje pod vplivom alkohola 
odredili preizkus. V litru izdihanega 
zraka je imel 0,95 miligramov al
kohola. Izdali so mu plačilni nalog. 
Zakon o pravilih cestnega prometa 
za omenjene kršitve določa globo v 
višini najmanj 1.720 evrov, kršitelju 
se izreče tudi 18 kazenskih točk.

(PU Novo mesto)
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KOVINARSTVO

Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje 
07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si

Tomaž Krnc s.p., Ledina 1, SEVNICA • Tel.: 07 8141651 
Gsm: 041427 084 e tomaz.krnciSsiol.net e www.strehe.si

Mirnski taborniki že 
4. zapored najboljši 
strelci v Sloveniji

Nato je stopil vojak pred tribuno, prista
vil lovski rog k ustnicam in zatrobil, ostro in 
rezko. „Tisti, ki ste prišli streljat za srebrno 
puščico," je zakričal, »vzemite svoje loke in 
pridite naprej!" Tako je bilo v časih Robina 
Hooda, ko so se zbrali najboljši strelci v de
želi angleški na znamenitem tekmovanju za 
srebrno puščico.

Danes, 700 let pozneje roga sicer ni več sli
šati, kljub temu pa se je v soboto, 13. oktobra 
2012, v deževnem jutru odpeljalo 22 mirn- 
skih tabornikov Ljubljano v bližino Koseškega 
bajerja. Tam se je zbirala gruča nadobudnih 
mladeničev in mladenk, večinoma v peščeno- 
zelenih srajcah in s pisanimi rutami okoli vra
tov. To so bili najboljši strelci v deželi slovenski, 
ki so prišli osvojit pokal Zlata puščica.

Na strelišču se je zbralo 75 lokostrelcev iz 
sedmih različnih rodov. Zaskrbljeno smo se 
ozirali v nebo, saj je močno deževalo. Vsi smo se 
Pri sebi spraševali, kako bomo zadevali, ko pa 
smo trenirali samo v lepem vremenu. A s prvo 
izstreljeno puščico je bila trema premagana, 
misli pa so uhajale le h sotekmovalcem na sose

dnjih tarčah, „kdo ve ali sem boljši od njega?"
V kategoriji medvedkov in čebelic (taborni

kov starih do 11 let) se je zbralo kar 35 loko
strelcev. Vsak tekmovalec pa je moral izstreliti 
po šest puščic na tarčo, ki je bila odmaknjena 
12,5 m, 10 m, 7,5 m in na koncu še 5 m. Mirn
ski taborniki so se odlično znašli tudi v dežju in 
osvojili naslednja mesta:

1. mesto: David Kos - 157 krogov,
2. mesto: Nik Bajc - 156 krogov,
3. mesto: Rok Rajer - 150 krogov,
4. mesto: Žan Novak - 146 krogov,
6. mesto: Taja Kraševec -136 krogov,
8. mesto: Domen Hočevar - 124 krogov,
9. mesto: Ana Zidar - 122 krogov in
11. mesto: Maj Peterle - 116 krogov.

V konkurenci gozdovnikov in gozdovnic 
(12 do 15 let) pa se je zlate puščice 24 tekmo
valcev, ki so streljali po šest puščic na tarčo, ki 
so bile odmaknjene 25 m, 20 m, 15 m in 10 m. 
Osvojili smo naslednja mesta:

1. mesto: Robi Kumer - 148 krogov,
6. mesto: Jonesa Cvetko - 109 krogov,
7. mesto: Blaž Turk - 105 krogov,
14. mesto: Ada Stupar - 67 krogov in
17. mesto: Luka Gorenc - 63 krogov.

Napeto pa je bilo tudi v gozdu, kjer je 13 
starejših tabornikov in 3 starejše tabornice »lo
vilo" 12 naključno gori doli postavljenih tarč. 
Poseben čar tekmovanja pa je ta, da tekmova
lec ne ve na kakšni razdalji so postavljene tarče 
in jih mora oceniti sam. Poleg tega so mesta s 
katerih mora »lovec" streljati postavljena tako, 
da se med njim in tarčo vedno znajde kakšna 
smrekica ali vsaj veja. Predstavljajte si, kakšno 
zvitost zahteva to od našega »lovca"! Skratka, to 
je disciplina, zaradi katere se splača trenirati 
in priti na Zlato puščico, saj take oblike loko

strelstva nimate priložnosti poizkusiti skoraj 
nikjer drugje. Na vsako tarčo se izstreli po tri 
puščice, vsako iz svoje razdalje.

V moški konkurenci smo osvojili:
1. mesto: Andrej Tratar - 90 krogov,
2. mesto: Peter Kraševec - 75 krogov,
3. mesto: Jože Vidrih - 73 krogov,
4. mesto: Žiga Bartelj - 72 krogov,
8. mesto: Ivan Škarja - 45 krogov in
10. mesto: Uroš Božič.

V ženski konkurenci pa sta osvojili:
1. mesto: Polonca Tratar - Božič - 53 kr.,
2. mesto: Ana Kovačič - 25 krogov.

Najboljši trije tekmovalci v kategoriji iz rodu 
pa prispevajo rezultat za pokal Zlata puščica. 
Ker so, kot je tudi videti, naši tekmovalci osva
jali po večini prva mesta, ni presenečenje, da je
Rod Mirne reke osvojil že četrtič zapovrstjo 
prehodni pokal Zlata puščica.

Ob tej priliki naj povem, da se taborniki sre
čujemo vsak petek med 16:30 in 18:00 uro na 
vodovih srečanjih. Zberemo se pred šolo na 
Mirni. Vsi, ki bi radi postali taborniki, pridite v 
tem času na vodova srečanja.

Z NARAVO K BOLJŠEMU ČLOVEKU!
(Načelnik: Andrej Tratar)

El
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Na glas razmišljam
Da se resnica prav spozna, 
treba je čuti dva zvona

V Aristotelovih časih, ki so tako zelo pri srcu našemu Gorazd
županu, so rekli: poslušajmo tudi drugo stran (audia- Marinček 
tur et altera pars). No, tega pri branju Aristotela naš 
župan očitno ni zasledil, saj si sicer ne bi privoščil tako enostranskega 
uvodnika v občinskem glasilu. Po njegovem nekaj koristnega počnejo 
samo in edino tisti svetniki in uradniki, ki so v »njegovi ekipi«. Pri tem 
pozablja, da je župan občine, torej vseh občanov in ne samo tistih, ki so 
ga izvolili in ga podpirajo v občinskem svetu. Saj upravlja z denarjem 
vseh davkoplačevalcev. Ali pa naj bo dosleden in si za začetek zmanjša 
plačo na tisti odstotek, ki odraža število dobljenih glasov od vseh dav
koplačevalcev v občini. Torej krepko pod polovico!

Krščanska morala nalaga: spoštuj roko, ki te hrani! To bi naš župan 
lahko jemal trikrat na dan, zjutraj pa še dvojno dozo tiste ljudske: skro
mnost je lepa čednost.

Poglejmo malo čez planke v bližnjo Avstrijo, v mesto Giissing na Gra
diščanskem, blizu madžarske meje. Giissing šteje okoli 3.800 prebival
cev, mesto Trebnje 3.500. Okrožje Gussing pokriva 50,4% gozdov, obči
no Trebnje 54,5%. V 90-tih letih prejšnjega stoletja je 70% zaposlenih 
delalo na Dunaju in v Gradcu. Trebanjci se še danes vozijo v Novo mesto 
in v Ljubljano. Gussing je bil ena od najmanj razvitih občin v Avstriji, 
podobno velja za Trebnje. In podobnosti ni več.

Gussing je prvo evropsko mesto, ki lastne potrebe po energiji, ogre
vanju in gorivu skoraj v celoti pokriva z lokalno razpoložljivimi obno
vljivimi viri in je hkrati eden izmed vodilnih centrov za biomaso na sve
tu (vir: Geografski obzornik, št.3-4/2010). Z opustitvijo fosilnih goriv 
(nafte in plina) in s preusmeritvijo na lokalne obnovljive vire energije 
so zmanjšali odvisnost od zunanjih dobaviteljev in velik del denarja je 
nenadoma ostajal v občini za domači razvoj. V 20 letih je v Gussingu 
nastalo več kot 50 visokotehnoloških podjetij, odprtih je bilo več kot 
1000 novih delovnih mest. Postavljenih je več kot 30 različnih objek
tov za proizvodnjo toplote, električne energije in goriv (fotovoltaika, 
soproizvodnja elektrike in toplote, biomasa, bioplin - tudi za pogon 
avtomobilov in traktorjev, itd). Samo z izboljšavo rabe energije v me
stnih stavbah so znižali stroške za 50%. S spodbujanjem razvojno-raz- 
iskovalnih programov za trajnostno energetiko so pridobili nekaj 10 
milijonov EUR iz evropskih skladov. S pomočjo programa LEADER so 
postavili Evropski center za obnovljivo energijo, ki izvaja projekt »Eko 
energetski turizem Gussing«. Otipljivi rezultat tega projekta je od 600 
do 1000 turistov tedensko, oziroma nad 30.000 tisoč letno v mestecu, 
komaj kaj večjem od Trebnjega.

Kako je pri nas doma? D ROT je leta 2006 v okviru Trebanjskega koša 
pripravil razstavo strojev in kotlov za in na biomaso na žagi v Veliki 
Loki, jeseni istega leta smo na Mirni pripravili posvetovanje o možnosti 
lesne biomase v Mirnski dolini, s katero bi lahko nadomestili vsa fosil
na goriva v vrednosti okoli 2 milijona EUR letno. Namesto da bi denar 
ostal v naših krajih, smo gradili razkošne hotele v Dubaju in drugih 
arabskih deželah. DROT je leta 2009 s pomočjo programa LEADER 
izpeljal projekt »Pospeševanje investicij v obnovljive vire energije na 
podeželju«. Takrat ni bilo na Dolenjskem in v Beli Krajini niti ene so
larne elektrarne. Danes jih je toliko, da že proizvajajo 12% preko leta~ 
porabljene električne energije v teh regijah. Čast Trebnjega rešuje POŠ 
Dobrnič s kotlovnico na lesne sekance in od marca letos s solarno elek
trarno. Za zgodovino smo shranili elektronsko pošto z nasveti projek
tantom, ki so po posegu DROT-a na občinskem svetu morali ponovno 
projektirati kotlovnico in še kaj.

In končno, kaj pa je to 600-1000 ekološko in energetsko radovednih 
turistov, ki jih tedensko gosti od Trebnjega komaj kaj večji Gussing. 
Ali pa desetine milijonov evropskih evrov. Mi v Trebnjem imamo ven
dar najboljšo županovo ekipo. In župana, ki mu je ime Kastelic. Alojzij 
Kastelic.
Občan izraža svoje mnenje, ki ni nujno enako z mnenjem uredništva!

Potrebujete vizitko mojstra?
AVTO STORITVE

TRATAH

Ugodne servisne storitve, polnjenje klimatskih 
naprav, čiščenje vbrizgalnega sistema, (bencin, 
diesel), vulkanizerske storitve, avtomehanične 
storitve, avtovleka vozil, hramba pnevmatik, 
pregled vozil za tehnični pregled,...

AVTOMEHANIKA TRATAR, BOŠTJAN TRATAR s.p., 
Kaplja vas 18, Tržišče; 031739 838

RAČUNALNIŠTVO

G
tech

Servis in prodaja računalnikov, SUPER ugodne 
cene prenosnikov, baterije in zasloni za 
prenosnike,... UREDIMO VAM HITRI KREDIT!

RAČUNALNIŠKE STORITVE, Srečko Glušič s.p., 
Rimska cesta 3, Trebnje; 031/499-455, 
www.gtech.si, info@gtech.si

- izdelava in obnova 
kotlov za pripravo živinske 
krme in žganjekuho

- razrez in krivljenje pločevine na CNC strojih

KOVINARSTVO LEOPOLD KOŠČAK s.p., 
Kamnje 7a, Šentrupert; Tel.: 041 754 051, 
07 30 40 214; koscak.kotli@gmail.com

KMETIJSKI STROJI I Kosilnice, vrtni traktorji, Uril
motokultivatorji, prekopalniki, K Mjjj
goseničarji, škropilnice, ™ "
profesionalni radijsko vodeni komunalni stroji, 
prezračevalniki trate, pometalni stroji, razni 
transporterji,...

B0NUM d.o.o.. Prelesje 33, ŠENTRUPERT; 
07/34 34 160,041 630 724; www.bonum.si

IV
Pokličite nas: 040 122 005

DEMIDA
ARHITEKTURA

Demida arhitektura d.o.o. je 
družba, ki se ukvarja s 
projektiranjem objektov visoke 
gradnje in prostorskim 
načrtovanjem.

Izdelujemo:
- projekte za stanovanjske, 
nestanovanjske, poslovne in 
gospodarske objekte:

D idejne zasnove,
D projekti za pridobivanje 

gradbenega dovoljenja,
0 projekti za izvedbo,
0 projekti izvedbenih del.

- prostorske načrte:
0 občinski podrobni prostorski 

načrti,
0 strokovno gradivo za pripravo 

občinskih podrobnih načrtov.

Log 50, 8294 BOŠTANJ 
tel: 07 81 84 059 
http://demida.si

To, kar ste prebrali v tej številki Cajtnga, seveda ŠE ZDALEČ ni vse. Na www.cajtng.com najdete še številne 
druge novičke, praviloma daljše in s še več slikami. In seveda tudi nove, najnovejše. Na našem portalu, kate
rega še vedno REDNO obiskuje okoli 1.000 ljudi na dan, lahko najdete tudi arhiv novic, kakor tudi komentar

je, pa anketo, vreme v Trebnjem, male oglase, prosta delovna mesta, napoved dogodkov, itd, itd. Vabljeni!
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Novi Renault CLIO

AVTO CCPTCn VOVK M
Podjetniška ulica 7, 07/348 17 22, 07/348 17 24, www.avto-vovk.si 

Odprto: Od ponedeljka do petka od 8. do 17. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure. Nedelje zaprto. RENAULT

Pravni nasveti: Izterjava dolga
Vprašanje: Smo manjše podjetje, ki svoje izdelke prodaja tako fi

zičnim kot tudi pravnim osebam. V zadnjem času vse več računov, 
ki jih izstavimo kupcem za dobavljene izdelke, ostaja neplačanih. 
Kupci nam sicer ves čas obljubljajo, da bodo račune plačali, vendar 
do teh plačil le redko pride. Kako si lahko zagotovimo poplačilo na
ših terjatev?

Pravno pojasnilo: Ha izdanih računih mora hiti jasno označen rok pla
čila. To je zadnji dan, ko mora dolžnik plačati, če ne želi priti v zamudo. Če 
dolžnik na ta dan ne plača, od tega dne dalje dolguje tudi zamudne obresti 
in upnik od njega dolg lahko prisilno izterja (npr. vloži predlog za izvrš
bo). Nekajdnevne zamude pri plačilih so nekaj običajnega, zato je smiselno, 
da zaradi neplačila reagirate šele nekaj dni po preteku roka za plačilo. Če 
dolžnik računa ne plača, naj mu upnik pošlje opomin ali izpisek odprtih 
postavk, kjer ponovno jasno navede nov rok plačila. Opomin naj bo pisen, 
saj ima podjetje nato kasneje v morebitnem sodnem postopku dokazilo, da 
je dolg skušalo izterjati izvensodno. Smisleno je tudi, da podjetje dolžnika 
tudi pokliče in osebno preveri, zakaj svojih obveznosti še ni poravnal. Če je 
dolžnik vaš redni kupec, je smiselno razmisliti tudi o tem, da ustavite vse 
bodoče dobave takemu dolžniku (dokler seveda nastali dolg ne bo popla
čan) ali pa da dolžnika na to možnost vsaj opozorite.

Če dolžnik kljub opominu v novo postavljenem roku plačila ne plača dol
ga, naj mu podjetje nato pošlje opomin pred tožbo, ki je nekoliko bolj resna 
oblika opomina, saj s tem dolžnika opomnimo, da je terjatev zapadla in da 
jo podjetje lahko sodno izterja. V takem opominu se navede skupni znesek 
dolga, do sedaj natečene obresti in ostale stroške, ki jih bo moral dolžnik 
plačati v primeru izvršbe (sodne takse, stroški pravnika, zamudne obre
sti,...). Prav tako je v takem opominu treba ponovno navesti nov rok plačila 
in opozorilo, da bo v primeru neplačila vložen predlog za izvršbo.

Nobeden od opominov sicer ne predstavlja procesne predpostavke za 
vložitev predloga za izvršbo, kar pomeni, da predlog za izvršbo lahko vlo
žite tudi brez tega, da dolžniku prej pošljete opomin. Je pa postopek opomi
njanja prav gotovo v skladu z dobro poslovno prakso in načelom mirnega 
reševanje sporov.

Če dolžnik kljub opominu pred tožbo dolga ni plačal, lahko dolg izterjate 
po sodni poti. Pri tem je potrebno biti pozoren na zastaranje terjatev. Če

je namreč terjatev že zastarana (splošni zastaralni rok je 5 let, med go
spodarskimi subjekti pa 3 leta), potem bo dolžnik ta ugovor lahko uspešno 
uveljavljal v sodnem postopku, zaradi česar boste spor izgubili, plačati pa 
boste morali stroške postopka. Prav tako je še pred vložitvijo predloga za 
izvršbo smiselno preveriti, ali je izterjava sploh smiselna oziroma dovolje
na (ali ima mogoče dolžnik že blokirane transakcijske račune, ali je v pri
silni poravnavi ali stečaju,...).

Maja Gliha je domačinka, Trebanjka, sicer pa univerzitetna di
plomirana pravnica s pravosodnim izpitom. V sodelovanju s Caj- 
tngom želi svojim sokrajanom pomagati s pravnimi nasveti. Če 
imate tudi vi problem/težavo in potrebujete pravno nasvet, 
ga/jo lahko predstavite naši pravnici in sicer tako, da opis 
težave pošljete na naš e-naslov. Vašo težavo opišite čimbolj 
podrobno, pripišite pa tudi vašo telefonsko številko, na katero 
vas lahko kontaktira pravnica. Vsi primeri bodo obravnavani 
anonimno in brezplačno. Obravnavali bomo le težave krajanov 
občin Trebnje, Mirna, Šentrupert in Mokronog Trebelno.

Sicer se predlog za izvršbo lahko vloži na podlagi izvršilnega naslova 
(sodba, notarski zapis,...) ali pa na podlagi verodostojne listine. Skladno 
z Zakonom o izvršbi in zavarovanju so verodostojne listine naslednje listi
ne: faktura (račun, obračun obresti); menica in ček; javna listina (notarski 
zapis, če v njem ni določena neposredna izvršljivost); izpisek iz poslovnih 
knjig; overjena zasebna listina (npr. cesijska pogodba); listina, ki ima po 
posebnih predpisih naravo javne listine.

V konkretnem primeru pride v poštev izvršba na podlagi verodostojne 
listine, saj bi predlog za izvršbo vložili na podlagi računa oziroma fakutre. 
Predlog se vloži preko spletnega portala e-sodstvo (Centralni oddelek za 
verodostojno listino), in sicer tako, da se izpolni poseben zakonsko predpi
san obrazec (vnesejo se vsi podatki upnika, dolžnika, dolg, datum zapadlo
sti, sredstva izvršbe,...). Ob vložitvi predloga je potrebno plačati tudi sodno 
takso. Predlogu za izvršbo se ne prilaga nobenih listin (torej ne prilagate 
niti računa, ki je podlaga za izvršbo, niti obračuna obresti). Sodišče (oziro
ma sistem samodejno) nato v roku enega ali dveh dni izda sklep o izvršbi, s 
katerim dovoli predlagano izvršbo in odmeri stroške postopka. Če dolžnik 
zoper sklep o izvršbi ne ugovarja, sklep postane pravnomočen, (nadaljeva
nje in konec na www.cajtng.com)

Naslednjič: V kakšni obliki mora biti napisana oporoka, 
da je pravno veljavna
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